
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання двадцятої сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       04 квітня 2017 року 
         Велика зала міської ради 
         10.00 год. 
 

 
Президія сесії: 

 
Малецький В.О.  – міський голова  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні двадцятої сесії міської ради  
VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Шляхова Ольга Олегівна), лічильну комісію (Лозовик Дмитро 
Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, 
Костромінов Сергій Анатолійович, Піддубна Оксана Миколаївна, Почтовюк 
Андрій Борисович, Угніч Григорій Анатолійович, Шибашов Володимир 
Вікторович) бути готовими до роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання двадцятої сесії 
міської ради проводиться з використанням електронної системи голосування 
«РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалося 28 депутатів. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. - міський голова 
 
      26 березня 2017 року в районі населеного пункту Малинівка, неподалік 
Краматорська, розбився військовий вертоліт МI-2. Загинуло п’ятеро 
людей. Серед загиблих – кремен чужанин ДМИТРО ВАСИЛЬОВИЧ 



МОВЧАН (1978 року народження). Кадровий офіцер, капітан, служив за 
контрактом у складі 18-ї окремої бригади армійської авіації. 
     Вшануємо пам'ять загиблого хвилиною мовчання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Оголосив ХХ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 

 
(Звучав Гімн України) 

 
Малецький В.О. - міський голова 
 
       На пленарне засідання ХX сесії Кременчуцької міської ради VII скликання 
запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної ради, члени 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, керівник Кременчуцької 
місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського відділу ГУ НП в 
Полтавській області, начальник Управління патрульної поліції в м. Кременчуці, 
начальник управління СБУ м. Кременчука в Полтавській області, начальник 
Кременчуцького міськрайонного відділу Управління державної служби України 
з НС у Полтавській області, Єпископ Кременчуцький і Лубенський Владика 
Ніколай, Благочинний Кременчуцького округу УПЦ КП протоієрей отець 
Володимир, керівники структурних підрозділів виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, акредитовані засоби масової інформації, 
громадськість міста, кременчужани, представники Європейського банку 
реконструкції та розвитку. 

 
СКЛАД 

секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  
VII скликання 

 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Шляхова Ольга Олегівна   – від фракції «Батьківщина» 
 
4. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 



   «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 

 
СКЛАД 

лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 
VII скликання 

 
1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 

4. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 
   «Радикальна партія Олега Ляшка» 

 
5. Піддубна Оксана Миколаївна  – позафракційна 
 
6. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
7. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто» 
 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Шановні депутати, присутні! 
 

    Почесною Грамотою Верховної Ради України (від 22 березня 2017 
№163-К) за особливі заслуги перед українським народом нагороджено: 
першого заступника командира-начальника штабу військової частини 3059 
Центрального оперативно-територіального об'єднання національної гвардії 
України, підполковника ДАЦЕНКА СТАНІСЛАВА ВАСИЛЬОВИЧА. 
(вручення нагороди) 
 
                                         Шановні депутати, присутні! 

    Дозвольте поздоровити депутатів, які відсвяткували свій день 
народження між пленарними засіданнями: 
 
- Плескун Олександр Володимирович – відсвяткував день народження – 11 
березня 2017 року – 40 років (1977 р.), 
 



- Шевченко Микола Іванович – відсвяткував свій день народження – 12 
березня 2017 (1988 р.), 
 
 - Шаповалов Юрій Анатолійовия – депутат Верховної Ради-відсвяткував 
свій день народження 14 березня 2017 року – 45 років (1972 р.), 
 
- Гордєєва Валентина Яківна – відсвяткувала свій день народження 17 
березня 2017 року (1954 р.), 
 
- Калашник Олександр Вікторович - відсвяткував свій день народження – 20 
березня 2017 (1983 р.), 
 
- Проценко Зінаїда Валеріївна - відсвяткувала свій день народження – 26 
березня 2017 (1986 р.), 
 
- ГРИЦЕНКО ЮРІЙ ВАСИЛЬОВИЧ – секретар міської ради-відсвяткував 
свій день народження – 27 березня 2017 (1961 р.). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Згідно з розпорядженням від 14.02.2017 № 81 – Р «Про скликання XХ 
сесії Кременчуцької міської ради Полтавської області VII скликання»   
виносяться такі питання: 

 
1. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області до 
Президента України, Прем'єр –Міністра України, Голови Верховної Ради 
України, Народних депутатів України щодо заборони незаконної торгівлі з 
тимчасово окупованими територіями Сходу України та врегулювання цього 
питання на законодавчому рівні, шляхом прийняття відповідного Закону 
України про окуповані території. 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради 
 
2. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Голови Верховної  
Ради України,   Прем'єр - міністра    України   щодо суспільно-політичної 
ситуації в Україні. 
Доповідає: Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина» 
 
 3. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Прем'єр-міністра 
України, Генерального прокурора України, Комітету  Верховної Ради України з  
питань  екологічної політики, природокористування та ліквідації наслідків 
Чорнобильської  катастрофи, Міністерства екології та природних ресурсів 
України, Державної екологічної інспекції щодо забруднення атмосферного 
повітря в місті Кременчуці. 
Доповідає: Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина» 
 



4. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області до 
депутатів Полтавської обласної ради обраних від м. Кременчука. 
Доповідає: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
Співдоповідач:ДіденкоТ.П.– голова міського комітету профспілки державних 
                                                  установ 
                                                                                 
5. Про виконання міського бюджету за 2016 рік. 
Доповідає: НеіленкоТ.Г.– заступник міського голови – начальник  фінансово-        
                                             го управління 
 
6. Про затвердження звітів про надходження та використання коштів цільового 
фонду міської ради за 2016 рік. 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
 
7. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку м. Кременчука на 2017 рік». 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
 
8. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 грудня 
2016 року «Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 2016-2018 
роки». 
Доповідає: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої  
                                               політики 
 
9. Про закріплення майна, що належить до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука, за комунальним закладом фізичної 
культури і спорту «Міський футбольний клуб «Кремінь» на праві оперативного 
управління. 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
 
10. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»». 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
 
11. Про затвердження передавальних актів від 20 березня 2017 року про 
передачу від 20 березня 2017 року про передачу від Третьої міської лікарні та 
Міської лікарні № 4 м. Кременчука до комунального некомерційного 
медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» 
майна та майнових прав. 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
 
12. Про затвердження Концепції розвитку велосипедного руху у  
м. Кременчуці на 2017 -2027 роки. 
Доповідає: Шевченко М.І. – депутат міської ради 



 
13. Про затвердження ліквідаційного балансу комунального закладу «Дитячий 
заклад оздоровлення та відпочинку «Супутник», що ліквідується. 
Доповідає: Заводчикова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                     молоді 
 
14. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2017 рік». 
Доповідає:Поляков В.Ю.- директор департаменту соціального захисту насе- 
                                             лення та питань АТО  
 
15. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об'єднань на 2017 рік». 
Доповідає:ПоляковВ.Ю.- директор департаменту соціального захисту насе-   
                                           лення та питань АТО  
 
16. Про приведення у відповідність окремих загальноосвітніх навчальних 
закладів до їх типів.  
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник департаменту освіти 
 
17. Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 
територіальної громади м. Кременчука квартир № 174, 177 у будинку № 37 
Кварталу 278 у м. Кременчуці. 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Івченко В.В. – директор КП «Квартирне управління» 
 
18. Про затвердження статуту КП «Теплоенерго» у новій редакції. 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Петулько Д.М. - директор КП «Теплоєнерго» 
 
19. Про затвердження статуту комунального підприємства «Спецсервіс-
Кременчук» в новій редакції. 
Доповідає: Москалик І.В. –начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Резніков С.В.- директор КП «Спецсервіс-Кременчук» 
 
20. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про затвердження міської Програми 
«Охорона тваринного світу та регулювання чисельності безпритульних тварин 
в м. Кременчуці на 2016-2020 роки». 



Доповідає: Москалик І.В. –начальник УЖКГ 
 
21. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 13/9 по вул. 
Академіка Маслова з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «МАСЛОВА 13\9». 
Доповідає: Москалик І.В. –начальник УЖКГ 
 
22. Про внесення змін до додатку 6 рішення міської ради від 22.12.2016 «Про 
міський бюджет на 2017 рік». 
Доповідає:Волощенко О.Г.–начальник управління містобудування та архітек- 
                                                тури 
 
23. Про внесення доповнень та змін до рішення міської ради від 30.06.2016 
«про затвердження Переліку вулиць, провулків, тупиків, проїздів, площ, парків 
та скверів міста Кременчука зі змінами». 
Доповідає:Волощенко О.Г.–начальник управління містобудування та архітек- 
                                                 тури 
 
24. Про припинення права користування земельними ділянками. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
25. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в 
м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
26. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
27. Про надання та відмову в наданні дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та фізичним особам в  
м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
28. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
29. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
30. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 



 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
31. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
32. Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних 
ділянок. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
33. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у  
м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
34. Різне. 
 

Повідомив, що будуть зміни до порядку денного сесії, черговості питань. 
Запропонував проект порядку денного ХX сесії міської ради прийняти за 
основу. 

  
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -0 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що пропозиції оформлені на підставі 5 протоколів постійних 
депутатських комісій (голови  комісій  Шевченко  М.І.,  Таценюк  В.Д.,  
Терещенко Д.Ю., Плескун О.В., Котляр В.Ю.), які надійшли до апарату міської 
ради.  

 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Під час розгляду матеріалів на засіданнях депутатських  комісій надійшли 

наступні зміни до проекту порядку денного. 
 
З метою захисту інтересів територіальної громади міста та недопущення 

обмеження дохідних повноважень органів місцевого самоврядування базового 
рівня, що суперечить принципам бюджетної децентралізації, пропонується 
включити додатково до порядку денного проект рішення: 

 
1. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 

області до Верховної Ради України та Міністерства Фінансів України. 



 
Доповідає: Калашник О.В. – депутат міської ради 

(питання розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 
Постійна депутатська комісія (30.03.2017) з питань Регламенту, 

депутатської діяльності, етики, забезпечення правопорядку, розвитку місцевого 
самоврядування, розгляду питань конфлікту інтересів та антикорупційної 
діяльності (голова комісії Таценюк В.Д.) запропонувала проект рішення 
розглянути в комплексі із іншими зверненнями, після четвертого питання 
порядку денного, перед п’ятим. 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 

 
 

Розглянувши клопотання громадян, юридичних осіб, управління 
земельних ресурсів виконавчого комітету пропонує включити додатково до 
порядку денного проекти рішень: 
 
2. Про відмову в наданні дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -4 

 
3. Про надання та відмову в наданні згоди на поділ та об'єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -3 

 



4. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -3 

 
5. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -3 

 
6. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -4 

 
7. Про поновлення договору оренди землі в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(питання розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -5 

 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Постійна депутатська комісія (30.03.2017) з питань Регламенту, 
депутатської діяльності, етики, забезпечення правопорядку, розвитку місцевого 
самоврядування, розгляду питань конфлікту інтересів та антикорупційної 



діяльності (голова комісії Таценюк В.Д.) пропонує включити додатково до 
порядку денного проект рішення: 
 
8. Про внесення змін до рішення  Кременчуцької міської ради від 24 листопада 
2009 року «Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 
оцінки земель м. Кременчука Полтавської області» 
 
Доповідає: Таценюк В.Д. – голова комісії 
(розглянуто на двох депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» -3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
    Враховуючи велику стурбованість населення через чергове збільшення 
вартості комунальних послуг для населення, пропонується включити додатково 
до порядку денного проект рішення: 
 
9. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області до 
Президента України, Голови Верховної Ради України, Прем'єр - міністра 
України щодо негайного скасування абонентської плати для населення за 
підключення до системи газопостачання. 
 
Доповідає: Головач О.Л. – депутат міської ради,голова фракції ВО «Батьків- 
                                             щина» 
(на засіданнях комісій питання не розглядалось) 
 
Калашник В.В. – депутат міської ради, позафракційний 
 
 Наголосив, що питання яке пропонується на пленарний розгяд ради є 
дуже важливим. Зважаючи на те, що є три пропозиції від ВО «Батьківщина», 
партії «Рідне місто» та «Радикальної партії Олега Ляшка» запропонував 
головам політичних фракцій узгодити одну позицію та прийняти одне рішення 
від Кременчуцької міської ради замість трьох. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина» 
 
 Підкреслив, що дане звернення є політичним. Наголосив, що фракція 
«Батьківщина» підтримує кожний проект звернення відносно цього питання. 

Зазначив, що головне скасувати абонентську плату для населення за 
підключення до системи газопостачання. 
 



Роженко О.А. – депутат міської ради, голова фракції «Рідне місто» 
 
 Наголосив, що фракція «Рідне місто» готова прийняти одне узгоджене 
звернення від Кременчуцької міської ради. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запропонував підтримати та розглянути усі три проекти рішення. 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» -3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

На виконання подання Територіального управління державної судової 
адміністрації України, відділ з питань внутрішньої політики пропонує 
включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
10. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 25 жовтня 2016 року «Про затвердження списку присяжних в м. 
Кременчуці». 
 
Доповідає: Багмет Г.С. – начальник відділу з питань внутрішньої політики 
(на засіданнях комісій питання не розглядалось) 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 З огляду на широкий розголос питання щодо відповідності встановленої 
обов’язкової абонентської плати від 28.03.2017 р. на послуги транспортування 
природного газу, депутат Роженко О.А. пропонує включити додатково до 
порядку денного проект рішення: 
 
11. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Президента України, Прем'єр – міністра України, Голови Верховної Ради 
України, Голови Національної комісії, що здійснює державне регулювання у 
сферах енергетики та комунальних послуг, Генерального прокурора України та 
Директора Національного антикорупційного бюро України щодо відміни 
рішення НКРЕКП від 28.03.2017року за № 348 «Про встановлення тарифів на 



послуги транспортування природного газу для споживачів України для точок 
входу і точок виходу для ПАТ «Укртрансгаз». 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради 
(на засіданнях комісій питання не розглядалось) 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

З метою дотримання чинного законодавства та здійснення заходів з 
соціального захисту та поліпшення житлових і матеріально - побутових умов 
проживання мешканців міста Кременчука, пропонується включити додатково 
до порядку денного проект рішення: 
 
12. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента 
України, Кабінету Міністрів України, Верховної Ради України, НКРЕКП щодо 
скасування рішення про затвердження за новою методологією тарифів на 
послуги розподілу природного газу. 
 
Доповідає: Сідерка Т.А. – депутат міської ради 
(на засіданнях комісій питання не розглядалось) 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -3 

Депутат Роженко О.А. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 33. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запропонував всі додаткові звернення, які включені до порядку денного, 
розглянути комплексно перед питанням 5 порядку денного « Про виконання 
міського бюджету за 2016 рік». 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції «УКРОП» 
 
 Повідомив, що вже об’єднав усі три проекти рішення в одне едине та 
надав  проект рішення на розгляд головам фракцій.  
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракцій «Опозиційний блок» 
 



Наголосив, що до Києва потрібно відправляти одне узгоджене рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував поставити на голосування пропозицію щодо розгляду всіх 
додаткових звернень, які включені до порядку денного, розглянути комплексно 
перед питанням 5 порядку денного « Про виконання міського бюджету за 2016 
рік». 

Голосували:  «за» - 12 
«утрималось» - 5 
«проти» - 1 
«не голосувало» -18 

( пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував поставити на голосування пропозицію депутата міської 
ради Головача О.Л., а саме:  питання 9,11 та 12 додаткових питань порядку 
денного  розглянути першими по порядку денному. 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» -7 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

 В зв’язку із необхідністю, що виникла по головним розпорядникам 
коштів, фінансове управління пропонує включити додатково до порядку 
денного проект рішення: 
 
13. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                               фінансового управління 
(на комісіях не розглядалось) 
 

Запропонував це питання розглянути після питання 5 порядку денного 
«Про виконання міського бюджету за 2016 рік» із зміною черговості питань. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -5 



(пропозиція приймається) 
 

Проінформував про депутатські запити та заяви, що надійшли до 
секретаріату, запропонував включити їх до порядку денного сесії. 

 
Порядок денний та регламент роботи  

    ХХ сесії Кременчуцької міської ради: 
 
1.Депутатський запит Ульянова Р.А. щодо передачі гуртожитку для працівників 
ПАТ «АвтоКрАЗ» (вул.Вадима Пугачова, 14-а) до комунальної власності 
м.Кременчука. 

 
Інформує: Ульянов Р.А. –  депутат міської ради, заступник голови фракції   
                                              політичної партії «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА  
                                              «СОЛІДАРНІСТЬ» (5 хв.) 
 
2.Депутатський запит Головача О.Л. щодо проведення комплексу робіт для 
обмеження руху великогабаритного транспорту через Крюківський міст у 
м.Кременчуці. 

 
Інформує: Головач О.Л. – депутат міської ради від політичної фракції  
                                             «Батьківщина»(5 хв.) 

 
3.Депутатський запит Мельника С.В. щодо невиконання рішень міської ради 
(порушення строків) щодо будівництва теплогенеруючих потужностей на 
мікрорайоні Раківка. 
 
Інформує: Мельник С.В. – депутат міської ради, заступник голови фракції  
                                              «Рідне місто» (5 хв.) 

 
4.Депутатський запит Кальченка О.В. щодо припинення незаконного знищення 
дерев та створення зони відпочинку на мікрорайоні Раківка м.Кременчука (в 
районі набережної Лейтенанта Дніпрова). 
 
Інформує: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» (5 хв.) 
 
5.Депутатський запит Кальченко О.В. щодо включення до проекту порядку 
денного ХХ сесії Кременчуцької міської ради VII скликання проекту рішення, 
зазначеного у запиті. 
 
Інформує: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» (5 хв.) 
 
6. Заява депутата Піддубної О.М. про відсутність представників влади під час 
проведення факельної ходи, присвяченої Дню українського добровольця. 
 



Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (5 хв.) 
 
7.Депутатський запит Піддубної О.М. щодо тимчасового встановлення норм 
споживання води на період розроблення та прийняття науково обґрунтованих 
нормативів питного водопостачання. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (5 хв.) 
 
8.Депутатський запит Піддубної О.М. щодо  звернення до Президента України, 
Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України відносно складної 
суспільно-політичної ситуації, яка склалася в Україні та недопущення 
позбавлення недоторканості народного депутата України за фактами його 
політичної діяльності. 

 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (5 хв.) 
 
9. Депутатський запит Піддубної О.М. щодо інформації стосовно наданих 
субвенцій з державного бюджету м.Кременчука за сприяння народного 
депутата Шаповалові Юрія Анатолійовича. 

         
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (5 хв.) 
                                                 
10.Депутатський запит Піддубної О.М. щодо звернення міського голови та 
депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області до Верховної Ради 
України, Президента України про прийняття Закону України «Про цивільну 
зброю та боєприпаси» та розробки юридичним управлінням виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради відповідного проекту рішення на 
наступну сесію. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (5 хв.) 
 
11.Депутатський запит Піддубної О.М. щодо невідкладного вирішення 
проблем, пов’язаних з постачанням природного газу. 

 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (5 хв.) 
 
12.Заява депутата Піддубної О.М. про надання інформації про кількість 
звернень Кременчуцької міської ради, направлених до вищих інстанцій. 
 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (5 хв.) 
 
13.Депутатський запит Піддубної О.М. щодо впровадження енергозберігаючих 
заходів у м.Кременчуці 
 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (5 хв.) 



 
14.Депутатський запит Плескуна О.В. про внесення змін до Наказу 
Міністерства аграрної політики та продовольства № 489 від 25.11.2016 щодо 
затвердження Порядку нормативної грошової оцінки земель населених пунктів. 
 
Інформує : Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»                                                
                                               (5хв.) 
 
 
15. Депутатський запит Костромінова С.А. щодо результатів створення та 
діяльності комунального підприємства «Муніципальна поліція» 
 
Інформує: Костромінов С.А. – депутат міської ради від фракції політичної  
                                                     партії «Радикальна партія Олега Ляшка» (5 хв.) 
 

  16.Депутатський запит Шибашова В.В. про впорядкування руху транспорту у 
міжквартальних проїздах міста. 
 
Інформує: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
                                               (5 хв.) 

 
17.Депутатський запит Гордеєвої В.Я. про поліпшення умов праці спеціалістів 
відділу по роботі  з документами виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради. 
 
Інформує: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                                              «Радикальна партія Олега Ляшка» (5 хв.) 

 
18. Заява депутата Гордеєвої В.Я. про ненадання комунальними 
підприємствами копій відповідних документів 
 
Інформує : Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                                              «Радикальна партія Олега Ляшка» (5 хв.) 
 
19. Заява депутата Гордеєвої В.Я. про бездіяльність прокурора та керівника 
прокуратури м.Кременчука 
 
Інформує : Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                                              «Радикальна партія Олега Ляшка» (5 хв.) 
 
20. Заява депутата Гордеєвої В.Я. про бездіяльність слідчих та керівництва 
Кременчуцького відділу поліції 
 
Інформує : Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                                              «Радикальна партія Олега Ляшка» (5 хв.) 



 
21. Заява депутата Гордєєвої В.Я про вирішення технічних питань та 
забезпечення інвентарем учасників суботника з очищення прибережної зони в 
районі ресторану «Афіни». 
 
Інформує : Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                                              «Радикальна партія Олега Ляшка» (5 хв.) 
 
22. Депутатський запит Сідерка Т.А. про інформування щодо наявності 
безпілотного пристрою для дослідження викидів в атмосферному повітрі та 
функціонування такого пристрою в місті. 
 
Інформує : Сідерка Т.А. –   депутат міської ради від фракції політичної партії  
                                              «Радикальна партія Олега Ляшка» (5 хв.) 
 
23. Звернення депутата Полтавської обласної ради Алексюка О.Л. щодо стану 
занедбаної будови колишнього приміщення «Троянда» по вул. І.Приходька. 
 
Інформує:  Алексюк О.Л.  – депутат Полтавської обласної ради від фракції  
                                       «Опозиційний блок» (5 хв.) 
 
24. Звернення депутата Полтавської обласної ради Алексюка О.Л. щодо будівлі 
колишніх військових складів по вул. Республіканській, 59. 
 
Інформує:  Алексюк О.Л.  – депутат Полтавської обласної ради від фракції  
                                       «Опозиційний блок» (5 хв.) 
 
25. Звернення депутата Полтавської обласної ради Алексюка О.Л. щодо 
вирубки дерев на території автодрому. 
 
Інформує:  Алексюк О.Л.  – депутат Полтавської обласної ради від фракції  
                                       «Опозиційний блок» (5 хв.) 
 
26. Звернення депутата Полтавської обласної ради Алексюка О.Л. щодо 
будівництва котельні в Крюкові, стану доріг по вул. Манагарова, майбутнього 
руху тролейбусів по Крюківському мосту, недоречності збільшення вартості 
послуг керуючими компаніями, кадрових питань у лікарняних закладах та 
підтримки запиту депутата Піддубної О.М. про тимчасове встановлення норм 
споживання води на період розроблення та прийняття науково обґрунтованих 
нормативів питного водопостачання. 
 
Інформує:  Алексюк О.Л. – депутат Полтавської обласної ради від фракції  
                                       «Опозиційний блок» (5 хв.) 
 
 



27. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Президента України, Голови Верховної Ради України, Прем'єр - міністра 
України щодо негайного скасування абонентської плати для населення за 
підключення до системи газопостачання. 
 
Доповідає: Головач О.Л. – депутат міської ради,голова фракції ВО «Батьків- 
                                             щина» (10 хв.) 
 
28. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Президента України, Прем'єр – міністра України, Голови Верховної Ради 
України, Голови Національної комісії, що здійснює державне регулювання у 
сферах енергетики та комунальних послуг, Генерального прокурора України та 
Директора Національного антикорупційного бюро України щодо відміни 
рішення НКРЕКП від 28.03.2017року за № 348 «Про встановлення тарифів на 
послуги транспортування природного газу для споживачів України для точок 
входу і точок виходу для ПАТ «Укртрансгаз». 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради, голова фракції «Рідне місто»    
                                               (10 хв.) 
 
29. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента 
України, Кабінету Міністрів України, Верховної Ради України, НКРЕКП щодо 
скасування рішення про затвердження за новою методологією тарифів на 
послуги розподілу природного газу. 
 
Доповідає: Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                   «Радикальна партія Олега Ляшка» ( 10 хв.) 
 
30. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Президента України, Прем'єр –Міністра України, Голови Верховної Ради 
України, Народних депутатів України щодо заборони незаконної торгівлі з 
тимчасово окупованими територіями Сходу України та врегулювання цього 
питання на законодавчому рівні, шляхом прийняття відповідного Закону 
України про окуповані території. 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                                                «Об’єднання САМОПОМІЧ» (10 хв.) 
 
31. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Голови Верховної  
Ради України,   Прем'єр - міністра    України   щодо суспільно-політичної 
ситуації в Україні. 
 
Доповідає: Головач О.Л. –депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина»   
                                             (10 хв.) 
 



32. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Прем'єр-міністра 
України, Генерального прокурора України, Комітету  Верховної Ради України з  
питань  екологічної політики, природокористування та ліквідації наслідків 
Чорнобильської  катастрофи, Міністерства екології та природних ресурсів 
України, Державної екологічної інспекції щодо забруднення атмосферного 
повітря в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина»  
                                              (10 хв.) 
 
33. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до депутатів Полтавської обласної ради обраних від м. Кременчука. 
 
Доповідає: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
Співдоповідач:ДіденкоТ.П.– голова міського комітету профспілки державних 
                                                  установ ( 10 хв.) 
                                                                                 
34. Про виконання міського бюджету за 2016 рік. 
 
Доповідає: НеіленкоТ.Г.– заступник міського голови – начальник  фінансово-        
                                             го управління (10 хв.) 
 
35. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                               фінансового управління (10 хв.) 
 
36.Про затвердження звітів про надходження та використання коштів цільового 
фонду міської ради за 2016 рік. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки (10 хв.) 
 
37. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки(10 хв.) 
 
38. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 грудня 
2016 року «Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 2016-2018 
роки». 
 
Доповідає: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої  
                                               політики (10 хв.) 



 
39. Про закріплення майна, що належить до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука, за комунальним закладом фізичної 
культури і спорту «Міський футбольний клуб «Кремінь» на праві оперативного 
управління. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту (10 хв.) 
 
40. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»». 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я (10 хв.) 
 
41. Про затвердження передавальних актів від 20 березня 2017 року про 
передачу від 20 березня 2017 року про передачу від Третьої міської лікарні та 
Міської лікарні № 4 м. Кременчука до комунального некомерційного 
медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» 
майна та майнових прав. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я (10 хв.) 
 
42. Про затвердження Концепції розвитку велосипедного руху у  
м. Кременчуці на 2017 -2027 роки. 
 
Доповідає: Шевченко М.І. – депутат міської ради (10 хв.) 
 
43. Про затвердження ліквідаційного балансу комунального закладу «Дитячий 
заклад оздоровлення та відпочинку «Супутник», що ліквідується. 
 
Доповідає: Заводчикова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                     молоді (10 хв.) 
 
44. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2017 рік». 
 
Доповідає:Поляков В.Ю.- директор департаменту соціального захисту насе- 
                                             лення та питань АТО (10 хв.) 
 
45. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 



переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об'єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає:ПоляковВ.Ю.- директор департаменту соціального захисту насе-   
                                           лення та питань АТО (10 хв.) 
 
46. Про приведення у відповідність окремих загальноосвітніх навчальних 
закладів до їх типів.  
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник департаменту освіти (10 хв.) 
 
47. Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 
територіальної громади м. Кременчука квартир № 174, 177 у будинку № 37 
кварталу 278 у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Івченко В.В. – директор КП «Квартирне управління» (10 хв.) 
 
48. Про затвердження статуту КП «Теплоенерго» у новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Петулько Д.М. - директор КП «Теплоєнерго» (10 хв.) 
 
49. Про затвердження статуту комунального підприємства «Спецсервіс-
Кременчук» в новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик І.В. –начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Резніков С.В.- директор КП «Спецсервіс-Кременчук» (10 хв.) 
 
50. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про затвердження міської Програми 
«Охорона тваринного світу та регулювання чисельності безпритульних тварин 
в м. Кременчуці на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. –начальник УЖКГ (10 хв.) 
 
51. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 13/9 по вул. 
Академіка Маслова з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «МАСЛОВА 13\9». 
 
Доповідає: Москалик І.В. –начальник УЖКГ (10 хв.) 
 
52. Про внесення змін до додатку 6 рішення міської ради від 22.12.2016 «Про 
міський бюджет на 2017 рік». 
 



Доповідає:Волощенко О.Г.–начальник управління містобудування та архітек- 
                                                тури (10 хв.) 
 
53. Про внесення доповнень та змін до рішення міської ради від 30.06.2016 
«про затвердження Переліку вулиць, провулків, тупиків, проїздів, площ, парків 
та скверів міста Кременчука зі змінами». 
 
Доповідає:Волощенко О.Г.–начальник управління містобудування та архітек- 
                                                 тури (10 хв.) 
 
54. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
55. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
56. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
57. Про надання та відмову в наданні дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та фізичним особам в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
58. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
59. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
60. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 



 
61. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
62. Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних 
ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
63. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
64.  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Верховної Ради України та Міністерства Фінансів України. 
 
Доповідає: Калашник О.В. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина»  
                                                 (10 хв.) 
 
65. Про відмову в наданні дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
66. Про надання та відмову в наданні згоди на поділ та об'єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10хв.) 
 
67. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
68. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
69. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10хв.) 
 



70. Про поновлення договору оренди землі в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів (10 хв.) 
 
71. Про внесення змін до рішення  Кременчуцької міської ради від 24 листопада 
2009 року «Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 
оцінки земель м. Кременчука Полтавської області» 
 
Доповідає: Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина»  

      (10 хв.) 
 
72. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 25 жовтня 2016 року «Про затвердження списку присяжних в м. 
Кременчуці». 
Доповідає: Багмет Г.С. – начальник відділу з питань внутрішньої політики                           
                                                (10хв.) 
73. Різне (30 хв.) 

      Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 

Малецький В.О. - міський голова  
 

Запропонував час розгляду питань визначати в процесі обговорення в 
залежності від кількості депутатів, які захочуть брати участь у цьому процесі.  
 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 
1.СЛУХАЛИ:   Депутатський запит Ульянова Р.А. щодо передачі гуртожитку  
                           для працівників ПАТ «АвтоКрАЗ» (вул.Вадима Пугачова, 14-а)  
                           до комунальної власності м.Кременчука. 
                           Інформував:      Ульянов Р.А. –  депутат міської ради, заступник  
                                                       голови фракції політичної партії «БЛОК                 
                                                       ПЕТРА ПОРОШЕНКА  «СОЛІДАРНІСТЬ»  

 (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:          підтримати депутатський запит (додається). 
 

        Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Надав доручення в.о. начальника управління міського майна виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради , а саме: 

 - підготувати лист на керівництво ПрАТ «АвтоКрАЗ» щодо передачі  до 
комунальної власності приміщень гуртожитку для висококваліфікованих 
спеціалістів. Залучити до роботи юридичне управління виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Надав доручення юридичному управлінню виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, а саме: 

- допомогти управлінню міського майна  підготувати лист на керівництво 
ПрАТ «АвтоКрАЗ» щодо передачі  до комунальної власності приміщень 
гуртожитку для висококваліфікованих спеціалістів.  
 
 
2. СЛУХАЛИ: Депутатський запит Головача О.Л. щодо проведення комплексу  
                          робіт для обмеження руху великогабаритного транспорту через  
                          Крюківський міст у м.Кременчуці. 
                          Інформував: Головач О.Л. – депутат міської ради від політичної  
                                                                           фракції «Батьківщин 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається). 
 
                                     Голосували:    «за» - 32 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

Малецький В.О. – міський голова 
  

Наголосив, що даний депутатський запит є дуже радикальним. 
 

3. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Мельника С.В. щодо невиконання рішень  
                           міської ради (порушення строків) щодо будівництва  
                          теплогенеруючих потужностей на мікрорайоні Раківка. 
                          Інформував: Мельник С.В. – депутат міської ради, заступник  
                                                                             голови фракції «Рідне місто» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати депутатський запит (додається). 

 
     Голосували:     «за» - 30 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
4. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Кальченка О.В. щодо припинення  
                           незаконного знищення дерев та створення зони відпочинку на  
                           мікрорайоні Раківка м.Кременчука (в районі набережної  
                           Лейтенанта Дніпрова). 
                           Інформував: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції  
                                                                               «УКРОП» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати депутатський запит (додається) 
 
                                 Голосували:       «за» - 24 

«утрималось» - 2 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 14  

 
 
5. СЛУХАЛИ: Депутатський запит Кальченко О.В. щодо включення до проекту  
                          порядку денного ХХ сесії Кременчуцької міської ради VII  
                          скликання проекту рішення, зазначеного у запиті. 
                          Інформував: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції  
                                                                              «УКРОП» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається). 

 
Голосували:       «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
 6. СЛУХАЛИ: Заява депутата Піддубної О.М. про відсутність представників  
                           влади під час проведення факельної ходи, присвяченої Дню  
                           українського добровольця. 

      Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                           позафракційна  

(заяву зачитано) 
                           

7.СЛУХАЛИ: Депутатський запит Піддубної О.М. щодо тимчасового  
                         встановлення норм споживання води на період розроблення та  
                         прийняття науково обґрунтованих нормативів питного  
                         водопостачання. 



                        Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                позафракційна 

(депутатський запит зачитано) 
                          

ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:         «за» - 10 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 14 
(поіменне голосування) 
(не підтримано) 

Депутати Терещенко К.О. та Іванян Г.М. попросили зарахувати їх голоси «за», 
всього «за»- 12. 
 
8.СЛУХАЛИ: Депутатський запит Піддубної О.М. щодо  звернення до  
                         Президента України, Верховної Ради України та Кабінету  
                         Міністрів України відносно складної суспільно-політичної  
                        ситуації, яка склалася в Україні та недопущення позбавлення  
                        недоторканості народного депутата України за фактами його  
                        політичної діяльності. 
                       Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                позафракційна 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:         «за» - 6 
«утрималось» - 6 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 14 
(поіменне голосування) 
(не підтримано) 

 
9. СЛУХАЛИ:   Депутатський запит Піддубної О.М. щодо інформації стосовно  
                           наданих субвенцій з державного бюджету м.Кременчука за  
                           сприяння народного депутата Шаповалові Юрія Анатолійовича. 

                      Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                               позафракційна 

(депутатський запит зачитано) 
                            

ВИРІШИЛИ:   не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:          «за» - 6 
«утрималось» - 4 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 17 

(поіменне голосування) 
                                        (не підтримано) 
 
10. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Піддубної О.М. щодо звернення міського  
                             голови та депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської  
                             області до Верховної Ради України, Президента України про  
                            прийняття Закону України «Про цивільну зброю та         
                            боєприпаси» та розробки юридичним управлінням виконавчого  
                            комітету Кременчуцької міської ради відповідного проекту   
                            рішення на наступну сесію. 
                            Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                               позафракційна 

(депутатський запит зачитано) 
 

ВИРІШИЛИ:       не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:         «за» - 10 
«утрималось» -5 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 13 
(поіменне голосування) 
(не підтримано) 
 

11. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Піддубної О.М. щодо невідкладного  
                             вирішення проблем, пов’язаних з постачанням природного  
                             газу. 
                             Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                   позафракційна 
 
ВИРІШИЛИ:    не підтримувати депутатський запит. 

 
Голосували:         «за» - 18 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
12. СЛУХАЛИ: Заяву депутата Піддубної О.М. про надання інформації про  
                            кількість звернень Кременчуцької міської ради, направлених до  
                            вищих інстанцій. 
                            Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                  позафракційна 

(заяву заслухано) 
 



13. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Піддубної О.М. щодо впровадження  
                             енергозберігаючих заходів у м.Кременчуці 
                             Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                             позафракційна 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    не підтримувати депутатський запит. 
 

                Голосували:    «за» - 8 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 18 

(поіменне голосування) 
(не підтримано) 

 
14. СЛУХАЛИ: Депутатський запит Плескуна О.В. про внесення змін до Наказу  
                            Міністерства аграрної політики та продовольства № 489 від  
                            25.11.2016 щодо затвердження Порядку нормативної грошової  
                            оцінки земель населених пунктів. 
                            Інформував : Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції       
                                                                            «Рідне місто»                                                
                                          (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (запит додається) 
 

                Голосували:    «за» -25 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
15. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Костромінова С.А. щодо результатів  
                             створення та діяльності комунального підприємства  
                            «Муніципальна поліція» 
                             Інформував: Костромінов С.А. – депутат міської ради від           
                                                   фракції політичної партії «Радикальна партія   
                                                    Олега Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
                               

ВИРІШИЛИ:  не  підтримувати депутатський запит. 
                 
                Голосували:    «за» - 18 

«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 

 



16. СЛУХАЛИ: Депутатський запит Шибашова В.В. про впорядкування руху  
                            транспорту у міжквартальних проїздах міста. 

                          Інформував: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції  
                                                                            «Рідне місто»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (запит додається) 
 

                Голосували:    «за» -28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Надав доручення начальнику управління житлово – комунального 

господарства, а саме: 
- опрацювати питання щодо можливості облаштування знаками та пристроями 
примусового зниження швидкості (лежачими поліцейськими) у дворі 
житлового будинку № 2 по проїзду Арсенальному для зменшення 
навантаження руху. 

 
17. СЛУХАЛИ: Депутатський запит Гордеєвої В.Я. про поліпшення умов праці  
                            спеціалістів відділу по роботі  з документами виконавчого  
                            комітету Кременчуцької міської ради. 
                            Інформувла: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції         
                                                                             політичної партії  «Радикальна  
                                                                             партія Олега Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (запит додається) 

                 
                Голосували:    «за» - 26 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

Депутат Гордеєва В.Я. попросила зарахувати її голос «за», всього «за»- 27. 
 
18.СЛУХАЛИ: Заява депутата Гордеєвої В.Я. про ненадання комунальними  
                           підприємствами копій відповідних документів 
                           Інформувала : Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції   
                                                                                політичної  партії  «Радикальна  
                                                                                 партія Олега Ляшка» 

(заяву зачитано) 
 



19.СЛУХАЛИ:  Заява депутата Гордеєвої В.Я. про бездіяльність прокурора та  
                            керівника прокуратури м.Кременчука 
                            Інформувала : Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції   
                                                                                 політичної партії «Радикальна  
                                                                                 партія Олега Ляшка» 

(заяву зачитано) 
 
20.СЛУХАЛИ:  Заява депутата Гордеєвої В.Я. про бездіяльність слідчих та  
                            керівництва Кременчуцького відділу поліції 
 
                             Інформувала : Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  
                                                                                  політичної партії «Радикальна                  
                                                                                 партія Олега Ляшка» 

(заяву зачитано) 
 
21.СЛУХАЛИ:   Заява депутата Гордєєвої В.Я про вирішення технічних питань  
                             та забезпечення інвентарем учасників суботника з очищення  
                             прибережної зони в районі ресторану «Афіни». 
                            Інформувала : Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від     
                                                                                 фракції політичної партії  
                                                                                «Радикальна партія Олега  
                                                                                 Ляшка» 

(заяву зачитано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
              Звернувся до начальника управління житлово – комунального 
господарства Москалика І.В. щодо надання допомоги депутату Гордеєвій В.Я. 
щодо забезпечення інвентарем учасників суботника. 
 
22.СЛУХАЛИ: Депутатський запит Сідерка Т.А. про інформування щодо  
                          наявності безпілотного пристрою для дослідження викидів в  
                          атмосферному повітрі та функціонування такого пристрою в  
                          місті. 
                          Інформувала : Сідерка Т.А. –   депутат міської ради від фракції   
                                                                               політичної партії «Радикальна  
                                                                                партія Олега Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (запит додається) 

                 
                Голосували:    «за» - 26 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 



 
23.СЛУХАЛИ:   Звернення депутата Полтавської обласної ради Алексюка О.Л.  
                             щодо стану занедбаноъ будови колишнього приміщення  
                            «Троянда» по вул. І.Приходька. 
                            Інформував:  Алексюк О.Л.  – депутат Полтавської обласної   
                                                                                ради від фракції  «Опозиційний  
                                                                                блок» 

(звернення заслухано) 
 
 
24.СЛУХАЛИ:   Звернення депутата Полтавської обласної ради Алексюка О.Л.  
                             щодо будівлі колишніх військових складів по вул.  
                              Республіканській, 59. 
                              Інформував:  Алексюк О.Л.  – депутат Полтавської обласної   
                                                                                 ради від фракції  «Опозиційний  
                                                                                 блок» 

(звернення заслухано) 
 
25.СЛУХАЛИ: Звернення депутата Полтавської обласної ради Алексюка О.Л.  
                           щодо вирубки дерев на території автодрому. 
                           Інформував: Алексюк О.Л. – депутат Полтавської обласної ради  
                                                                             від фракції  «Опозиційний 
                                                                             блок» 

(звернення заслухано) 
 
26.СЛУХАЛИ: Звернення депутата Полтавської обласної ради Алексюка О.Л.  
                           щодо будівництва котельні в Крюкові, стану доріг по вул.  
                           Манагарова, майбутнього руху тролейбусів по Крюківському  
                           мосту, недоречності збільшення вартості послуг керуючими  
                           компаніями, кадрових питань у лікарняних закладах та  
                           підтримки запиту депутата Піддубної О.М. про тимчасове  
                           встановлення норм споживання води на період розроблення та  
                           прийняття науково обґрунтованих нормативів питного  
                           водопостачання. 
                           Інформував:  Алексюк О.Л. – депутат Полтавської обласної  
                                                                              ради від фракції «Опозиційний  
                                                                              блок» 

(звернення заслухано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував об’єднати три проекти рішення, які стосуються питання 
скасування абонентської плати для населення за підключення до системи 
газопостачання. 
 



Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина» 
 
 Підтримав пропозицію міського голови. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч» 
 
 Запропонував розглянути та проголосувати за всі три проекти рішення 
окремо. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК 
ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ». 
 
 Зазначив, що потрібно розглядати і голосувати за кожний проект рішення 
окремо. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Підтримав пропозицію депутатів та вирішив розглядати та голосувати за 
кожний проект рішення окремо. 
 
27.СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області до Президента України, Голови Верховної  
                            Ради України, Прем'єр - міністра України щодо негайного  
                            скасування абонентської плати для населення за підключення  
                            до системи газопостачання. 
                            Доповідач: Головач О.Л. – депутат міської ради,голова фракції  
                                                                          ВО «Батьківщина» 

(доповіді не заслуховувувались) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
28.СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області до Президента України, Прем'єр – міністра  
                            України, Голови Верховної Ради України, Голови Національної  
                            комісії, що здійснює державне регулювання у сферах  
                            енергетики та комунальних послуг, Генерального прокурора  
                            України та Директора Національного антикорупційного бюро  
                            України щодо відміни рішення НКРЕКП від 28.03.2017року за  
                            № 348 «Про встановлення тарифів на послуги транспортування  
                            природного газу для споживачів України для точок входу і  



                            точок виходу для ПАТ «Укртрансгаз». 
                            Доповідач: Роженко О.А. – депутат міської ради, голова  
                                                                           фракції «Рідне місто»    

(доповіді не заслуховувувались) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
29.СЛУХАЛИ:   Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до  
                             Президента України, Кабінету Міністрів України, Верховної  
                             Ради України, НКРЕКП щодо скасування рішення про  
                             затвердження за новою методологією тарифів на послуги  
                             розподілу природного газу. 
                             Доповідач: Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції  
                                                                            політичної партії «Радикальна  
                                                                            партія Олега Ляшка» 

(доповіді не заслуховувувались) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
30.СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області до Президента України, Прем'єр –Міністра  
                           України, Голови Верховної Ради України, Народних депутатів  
                           України щодо заборони незаконної торгівлі з тимчасово  
                           окупованими територіями Сходу України та врегулювання  
                           цього питання на законодавчому рівні, шляхом прийняття  
                           відповідного Закону України про окуповані території. 
                          Доповідач: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції   
                                                                             політичної партії «Об’єднання  
                                                                             САМОПОМІЧ» 

(доповіді не заслуховувувались) 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії 
«Об’єднання САМОПОМІЧ» 
  



 Зазначила зміни які стосуються звернення. Наголосила, що Президент 
України підтримав блокаду. Зазначила, що дане питання потрібно вирішувати 
на державному рівні шляхом прийняття Закону України «Про окуповані 
території». 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Поставив на голосування пропозицію щодо надання слова громадському 
активісту Харченко Л.Ю. 

 
                 Голосували:  «за» - 13 

«утрималось» - 2 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 16 

(слово для виступу не надано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 

Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії з питань  бюджету, 
фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної  (голова комісії 
Плескун О.В) щодо не підтримки даного проекту рішення та винесення його на 
сесію (на голосування не ставилась).  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата міської ради Піддубної О.М.: 
«…питання 1 «Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради 
Полтавської області до Президента України, Прем'єр –Міністра України, 
Голови Верховної Ради України, Народних депутатів України щодо заборони 
незаконної торгівлі з тимчасово окупованими територіями Сходу України та 
врегулювання цього питання на законодавчому рівні, шляхом прийняття 
відповідного Закону України про окуповані території» та питання «Про 
звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Голови  Верховної  Ради 
України,   Прем'єр - міністра    України   щодо  суспільно-політичної ситуації в 
Україні», порядку денного поставити на голосування пакетом (на голосування 
не сатвилась). 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 1 
«проти» -1 
«не голосувало» - 7 

 
31.СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Голови  



                           Верховної  Ради України,   Прем'єр - міністра    України   щодо  
                           суспільно-політичної ситуації в Україні. 
                          Доповідач: Головач О.Л. –депутат міської ради, голова фракції  
                                                                       «Батьківщина»   

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина» 
 
 Наголосив, що даний проект рішення є більш рішучим та конкретним. 
Зазначив, що аспект блокади потрібно розглядати не тільки в політичній 
площині, а й в економічній. 
 Зачитав основні вимоги, які зазначені в зверненні. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Наголосив, що з деякими пропозиціями викладеними в зверненні не 

погоджується. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК 
ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» (з міста) 

 
Висловив думку щодо непогодження з деякими пунктами, зазначеними в 

зверненні. Зауважив, що якщо АТО назвуть війною, це потягне за собою ряд 
негативних наслідків для держави та її громадян. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 Поставив на голосування пропозицію щодо надання слова громадському 
активісту Харченко Л.Ю. 

 
                 Голосували:  «за» - 14 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 18 

(слово для виступу не надано) 
 

На засіданні постійної депутатської комісії з питань  бюджету, фінансів, 
соціально – економічного розвитку та інвестиційної  (голова комісії Плескун 
О.В)  надійшла пропозиція щодо не підтримки даного проекту рішення та 
винесення його на сесію (на голосування не ставилась). 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому. 
 

                  Голосували:  «за» - 17 
«утрималось» - 7 
«проти» -1 



«не голосувало» - 8 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив перерву в роботі сесії до 14.15. 
 

(Після перерви) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запросив депутатів займати місця в залі. 
 
Зареєструвалось  25  депутатів. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 

32. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до  
                            Прем'єр-міністра України, Генерального прокурора України,  
                            Комітету  Верховної Ради України з  питань  екологічної  
                           політики, природокористування та ліквідації наслідків  
                           Чорнобильської  катастрофи, Міністерства екології та  
                           природних ресурсів України, Державної екологічної інспекції   
                           щодо забруднення атмосферного повітря в місті Кременчуці. 
                           Доповідач: Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції  
                          «Батьківщина» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 23 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.: 
«…перший пункт в останньому (9-му) абзаці звернення, а саме після слів 
«Кременчуцька міська рада ВИМАГАЄ», викласти в наступній редакції: 
«Провести державну екологічну експертизу будівельної індустрії, підприємства 
легкої та харчової промисловості, ПАТ «Кременчукгаз» (газопровід, 
газопостачальні пункти, шафові газорозподільні пункти); полігони та 



сміттєзвалища; каналізаційні колектори Кременчука; забруднюючи речовини у 
повітрі від автотранспорту щодо дотримання вимог природоохоронного 
законодавства та з приводу питань, порушених в даному зверненні» 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (з місця) 
 
 Зазначила, що перевірку потрібно робити по всім підприємствам – 
комплексно. 
 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради, голова політичної фракції «Радикальна 
партія Олега Ляшка» 
 
 Погодився з пропозицією депутата Піддубної О.М. щодо проведення 
перевірки комплексно. 

Озвучив пропозицію: 
«…виключити підприємство «Кременчуцький завод технічного вуглицю», а 
вказати вцілому підприємства…» 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина» (з місця) 
 
 Звернув увагу, що рівно рік назад в травні місяці в місті Кременчуці був 
дуже відчутний сморід. Фракція «Батьківщина» зверталася за допомогою в різні 
інстанції. Сьогоднішне звернення є результатом роботи за рік. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч» (з місця) 
 
 Наголосив, що сморід був відчутний саме з Кременчуцького заводу 
технічного вуглицю. Потрібно перш за все перевірити це підприємство. 
Запропонував підтримати даний проект рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Підкреслив, що Кременчуцький завод технічного вуглицю працює над 
тим, щоб максимально зменшити шкідливий вплив над навколишнім 
середовищем. 
 

Поставив на голосування пропозицію Піддубної О.М.: 
 
                                    Голосували:    «за» - 13 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 15 

(поіменне голосування)  
(пропозиція  не приймається) 

 



 
Деупати Терещенко Д.Ю. та Іванян Г.М. попросили зарахувати їх голоси «за», 
всього «за» - 15. 
 

Поставив на голосування пропозицію Кавунника Д.В.: 
 
                                    Голосували:    «за» - 17 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 15 

         (пропозиція  не приймається) 
 

На засіданні постійної депутатської комісії з питань  бюджету, фінансів, 
соціально – економічного розвитку та інвестиційної  (голова комісії Плескун 
О.В)  надійшла пропозиція щодо не підтримки даного проекту рішення та 
винесення його на сесію (на голосування не ставилась). 
 
ВИРІШИЛИ:  не приймати рішення в цілому. 
 

                  Голосували:  «за» - 19 
«утрималось» - 2 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 10 

(поіменне голосування) 
Депутат Мосієнко О.В. попросила зарахувати її голос «за», всього «за» - 20. 
 
33.СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області до депутатів Полтавської обласної ради  
                           обраних від м. Кременчука. 

       Доповідач: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції  
                                                      «Рідне місто»  

                           Співдоповідач:ДіденкоТ.П.– голова міського комітету   
                                                                            профспілки державних установ 

 (доповідь не заслуховувалась) 
(проект рішення технічно опрацьовано)                            

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії з питань житлово – 
комінального господарства, управління комунальною власністю, 
енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ – технологій (голова комісії 
Котляр В.Ю.) : 
« ... викласти назву проекту рішення в наступній редакції: «Про звернення 
депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області до депутатів 
Полтавської обласної ради»  та викласти п.1 в редакції «…Підтримати та 
направити звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до депутатів Полтавської обласної ради…»; 
 
«…з абзацу  «…Звертаємося до Вас з проханням  прийняти участь в фінансовій 
підтримці  обласної програми з оздоровлення дітей м. Кременчука  влітку 2017 
року  в розмірі  по 250 тис.грн. з коштів, які виділені з обласного бюджету  
кожному депутату на виконання  його депутатських повноважень…»  
виключити речення «…в розмірі  по 250 тис.грн. з коштів, які виділені з 
обласного бюджету  кожному депутату на виконання  його депутатських 
повноважень…» ; 
 
«… останній абзац «звернення» викласти в редакції: «…Звертаємось до Вас з 
проханням виділити 1 млн. гривень на оздоровлення дітей м. Кременчука 
влітку 2017 року з коштів обласного бюджету…». 
  
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію: 
 
                                    Голосували:    «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням пропозиції, як 
рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
34. СЛУХАЛИ:  Про виконання міського бюджету за 2016 рік. 
                            Доповідач: НеіленкоТ.Г.– заступник міського голови –   
                                                                         начальник  фінансового управління 



(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
35. СЛУХАЛИ:  Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних  
                             коштів станом на 01.01.2017 року. 
                             Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –   
                                                                            начальник  фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Тезисно зачитав проект рішення. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
36. СЛУХАЛИ:  Про затвердження звітів про надходження та використання  
                             коштів цільового фонду міської ради за 2016 рік. 
                             Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

           Голосували: «за» - 28 
  «утрималось» - 1 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 6 

                             
37.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  
                            міської ради Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про  
                            затвердження програми економічного і соціального розвитку м.  
                            Кременчука на 2017 рік». 

        Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 



 
           Голосували: «за» - 29 

  «утрималось» - 1 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 5 

 
38.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
                           22 грудня 2016 року «Про затвердження Програми  
                          «Територіальна оборона на 2016-2018 роки». 
                           Доповідач: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань   
                                                                          внутрішньої політики  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

           Голосували: «за» - 27 
  «утрималось» - 1 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 7 

 
 
39.СЛУХАЛИ:  Про закріплення майна, що належить до комунальної власності  
                            територіальної громади міста Кременчука, за комунальним  
                            закладом фізичної культури і спорту «Міський футбольний  
                            клуб «Кремінь» на праві оперативного управління. 
                           Доповідач: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і   
                                                                     спорту 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Терещенко К. О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Звернувся до міського голови з проханням надавати допомогу хокейній 
команді «Кременчук» 
 
Малецький В.О. – міський голова 



 
 Пообіцяв надавати підтримку і допомогу у розвитку дитячого хокею. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» (з місця) 
 
 Запитав у міського голови, коли будуть відремонтовані дитячі спортивні 
майданчикі на Молодіжному. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що в минулому році вже був влаштований новий спротивний 
дитячий майданчик на Молодіжному. 
 
Гриценко Ю.В.  – секретар міської ради 
 
 Зауважив, що 14.04.2017 року відбудеться чергове засідання робочої 
групи щодо відпрацювання програми з будівництва та реконструкції дитячий 
спортивних майданчиків. Запропонував депутатам міської ради приймати 
участь у засіданні та надавати свої пропозиції. 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

           Голосували: «за» - 35 
  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 1 

 
40.СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального некомерційного  
                           медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування  
                          «Кременчуцька»». 
                          Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  
                                                                       здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова  
 



 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії з питань 
житлово – комінального господарства, управління комунальною власністю, 
енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ – технологій (голова комісії 
Котляр В.Ю.) : 
«…зняти п.7.6, зазначений в Статуті Комунального некомерційного медичного 
підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька» , на 
доопрацювання….» 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію комісії. 

 
Голосували:  «за» - 8 

«утрималось» - 9 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 15 

(пропозиція не  приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив технічну правку управління охорони здоров’я: 
«…у додатку до проекту рішення сесії міської ради від 04 квітня 2017 року 
«Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» в п.п. 1.8. п. 
1. Загальні положення - замість слів «…першого рівня…» читати «…другого 
рівня…». 
 

Поставив на голосування технічну правку. 
 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив пропозицію депутата Сідерки Т.А. : 
«…п.7.7.23 викласти в новій редакції : «Перелік та вартість медичних послуг, 
які можуть надаватись у підприємстві затверджуються згідно чинного 
законодавства…» 
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Радикальна 
партія Олега Ляшка» (з місця) 
 



 Висловила свою позицію, щодо вартості медичних послуг. Наголосила, 
що вартість медичних послуг потрібно встановлювати  керуючись  постановою 
Кабінету Міністрів України, яка зазначає повністю компетенцію визначення 
переліку та вартості послуг. 
 
Усанова О.П. – заступник міського голови 
 
 Зазначила, що проект рішення викладено з урахуванням законодавства 
України. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Погодився з пропозицією депутата Сідерка Т.А. Запропонував підтримати 
її. 
 
Малецький В.О. – міський голова  

 
Поставив на голосування пропозицію депутата Сідерки Т.А. 

 
Голосували:  «за» - 19 

«утрималось» - 6 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 19 

( пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як  

    рішення міської ради (додається). 
    
 Голосували: «за» - 31 

  «утрималось» - 2 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 2 

 
41.СЛУХАЛИ: Про затвердження передавальних актів від 20 березня 2017 року  
                           про передачу від 20 березня 2017 року про передачу від Третьої  
                           міської лікарні та Міської лікарні № 4 м. Кременчука до  
                           комунального некомерційного медичного підприємства  
                          «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» майна та  
                           майнових прав. 
                           Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  
                                                                        здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 



 
                  Голосували:  «за» - 33 

 «утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
42.СЛУХАЛИ: Про затвердження Концепції розвитку велосипедного руху у  
                           м. Кременчуці на 2017 -2027 роки. 
                           Доповідає: Шевченко М.І. – депутат міської ради від фракції                                                                             
                                                                           «Поруч» 
 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
«…Продовжити маршрут велодоріжки по вул. Б.Хмельницького від перехрестя 
вул. Б.Хмельницького і вул. Затонна до перехрестя вул. Б.Хмельницького і вул. 
Пугачова (схема додається)…» 
 

Поставив на голосування технічну правку. 
 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.: 
«…Доповнити Концепцію розвитку велосипедного руху у місті Кременчуці на 
2017 – 2020 роки розділом ХІ, в якому передбачити першочергове обладнання 
велодоріжкою території м. Кременчука Придніпровський парк від вул. Гоголя 
до перехрестя вулиц Б.Хмельницького та Пугачова (схема додається) з 
урахуванням цільової програми облаштування та розвитку велосипедної 



інфраструктури у м. Кременчуці на 2017 – 2020 роки, якщо така буде 
прийнята…» 
 
Шевченко М.І. – депутат міської ради від фракції «Поруч» (з місця) 
 
 Наголосив, що велодоріжки не можна робити фрагментарно, вони 
повинні бути розроблені комплексно. Зазначив, що пропозиція депутата 
Піддубної О.М. вже врахована в оновній розробці Концепції.   
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (з місця) 
 
 Підкреслила, що якщо її пропозицію вже врахована в Концепцію, то її 
пропозицію можна не ставити на голосування. Наголосила, що Концепція не 
продумана до кінця, є багато недоліків. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» (з місця) 
 
 Підкреслив, що потрібно спочатку зробити тротуари для мешканців міста, 
а вже потім розробляти вело концепцію. Зазначив, що проект не продуманий, 
запропонував не підтримувати проект рішення. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Наголосив, що Концепція щодо розвитку велосипедного руху у 
м.Кременчуці на 2017 -2020 роки – це майбутне , про яке потрібно думати і 
розвивати. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію щодо надання слова громадському 
активісту Корчаку Олексію (громадська організація «Велосипед»). 

 
                 Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 

(слово для виступу надано) 
 
Корчак Олексій – громадський активіст  
 
 Зазначив, що громадська організація «Велосипед» разом з депутатом 
міської ради Шевченком М.І. розробила цю Концепцію. Розробляли Концепцію 
на науковій основі з урахуванням думки запрошеного експерта, який 
пропрацював за кордоном та розробив не одну велоінфораструктуру. 
 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як  
    рішення міської ради (додається). 

    
 Голосували: «за» - 30 

  «утрималось» -0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 7 

 
43.СЛУХАЛИ: Про затвердження ліквідаційного балансу комунального закладу  
                          «Дитячий заклад оздоровлення та відпочинку «Супутник», що  
                           ліквідується. 
                           Доповідач: Заводчикова Н.Г. – начальник управління у справах  
                                                                                 сім'ї, дітей та молоді 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 31 
 «утрималось» -0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 

 
44.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження  
                           Програми соціального забезпечення та соціального захисту  
                           населення м. Кременчука «Турбота» на 2017 рік». 
                           Доповідач:Поляков В.Ю.- директор департаменту соціального  
                                                                         захисту населення та питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
45. СЛУХАЛИ:Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської  області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської  
                           комплексної програми соціальної підтримки учасників  
                           антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей  
                           загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо  
                           переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і  
                           волонтерських об'єднань на 2017 рік». 
                           Доповідач:ПоляковВ.Ю.- директор департаменту соціального   



                                                                       захисту населення та питань АТО 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
46.СЛУХАЛИ: Про приведення у відповідність окремих загальноосвітніх  
                           навчальних закладів до їх типів.  
                           Доповідач: Москалик Г.Ф. – начальник департаменту освіти 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 0 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Просимо внести технічну правку до проекту рішення Кременчуцької 
міської ради Полтавської області «Про приведення у відповідність окремих 
загальноосвітніх навчальних закладів до їх типів», внесеного на розгляд 
ХХ сесії міської ради VII скликання, а саме: 

 
1. До статутів Кременчуцького навчально-виховного комплексу 

«Загальноосвітня школа І ступеня – різнопрофільна гімназія» № 5 імені 
Т.Г. Шевченка Кременчуцької міської ради Полтавської області (додаток 1),  
Кременчуцького навчально-виховного комплексу «Загальноосвітня школа 
І ступеня – різнопрофільна гімназія» № 6 Кременчуцької міської ради 
Полтавської області (додаток 3), Кременчуцького навчально-виховного 
комплексу «Загальноосвітня школа І – ІІІ ступенів – позашкільний навчальний 
заклад» № 2 Кременчуцької міської ради Полтавської області (додаток 5): 

було стало 
статути Кременчуцького навчально-виховного комплексу «Загальноосвітня 
школа І ступеня – різнопрофільна гімназія» № 5 імені Т.Г. Шевченка 
Кременчуцької міської ради Полтавської області (додаток 1) та 
Кременчуцького навчально-виховного комплексу «Загальноосвітня школа 
І ступеня – різнопрофільна гімназія» № 6 Кременчуцької міської ради 



Полтавської області (додаток 3): 
абз. 4 п. 4.1. Призначення та 
звільнення заступників директора 
здійснюється за поданням директора 
з дотриманням чинного 
законодавства. Заступник директора 
також може бути звільнений з посади 
за рішенням заступника директора 
департаменту – начальника 
управління професійно-технічної, 
загальної середньої та позашкільної 
освіти Департаменту освіти 
виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради Полтавської області без 
подання директора. 

абз. 4 п. 4.1. Призначення та 
звільнення заступників директора 
здійснюється за поданням директора 
з дотриманням чинного 
законодавства. 

абз. 11 п. 4.1. Невиконання або 
неналежне виконання директором 
своїх обов’язків, зловживання 
правами, у випадку завдання 
освітньому закладу моральних або 
матеріальних збитків, може служити 
підставою для дострокового 
розірвання контракту. Контракт з 
директором крім підстав, зазначених 
в контракті та законодавстві, 
достроково може бути розірваний в 
разі відповідного подання 
піклувальної ради або рішення 
профільної постійної депутатської 
комісії Кременчуцької міської ради, 
яке підтримане міським головою. 

абз. 11 п. 4.1. Невиконання або 
неналежне виконання директором 
своїх обов’язків, зловживання 
правами, у випадку завдання 
освітньому закладу моральних або 
матеріальних збитків, може служити 
підставою для дострокового 
розірвання контракту.  

статут Кременчуцького навчально-виховного комплексу «Загальноосвітня 
школа І ступеня – різнопрофільна гімназія» № 5 імені Т.Г. Шевченка 
Кременчуцької міської ради Полтавської області (додаток 1): 
абз. 6 п. 1.10. В навчально-виховному 
комплексі створені профільні класи з 
української філології та іноземної 
філології. 

абз. 6 п. 1.10. У навчально-виховному 
комплексі запроваджується 
поглиблене вивчення окремих 
предметів. Залежно від потреб учнів 
класи гімназії або групи в класах 
гімназії комплектуються за 
напрямами диференціації: 
філологічним, суспільно-
гуманітарним, природничо-
математичним. Напрями 
диференціації конкретизуються в 



окремі профілі навчання: української 
філології, іноземної філології, 
історичний, правовий, фізико-
математичний, біолого-хімічний, 
біолого-географічний, фізико-
хімічний. 

1.12. В навчально-виховному 
комплексі створюються та 
функціонують: 
- предметні кафедри: 

 української мови і 
літератури та зарубіжної 
літератури; 

 іноземних мов; 
 математики, фізики та 

інформатики; 
 предметів природничого 

циклу; 
 історії та географії; 
 фізичного виховання; 
 естетичного та трудового 

виховання; 
- центр професійного саморозвитку 
вчителя Академії педагогічної 
майстерності; 
- науково-методична рада; 
- психолого-соціальна служба; 
- центр виховної роботи;  
- творчі групи вчителів 
(створюються відповідно до 
науково-методичних потреб); 
- методично-організаційне об'єднання 
класних керівників;  
-  шкільний осередок Малої Академії 
Наук;  
- творча лабораторія 
«Обдарованість»; 
- гуртки: «Різнокольоровий світ 
живопису», «Чарівні візерунки», 
«Українська народна вишивка», 
«Народні ремесла»,  
- хореографічний ансамбль Сонечко»; 
- вокальний ансамбль «Медуничка»; 
- туристичний науково-

1.12. Поглиблена підготовка учнів 
навчально-виховного комплексу 
досягається в результаті вивчення 
спеціальних курсів, факультативів, 
курсів за вибором, а також 
відвідуванням занять у клубах, 
студіях, гуртках, творчих 
об’єднаннях, товариствах, 
спортивних секціях тощо. У гімназії 
може проводитись підготовка учнів 
за індивідуальними навчальними 
планами, пошукова та навчально-
дослідна робота. 



дослідницький клуб «Імпульс»; 
- екологічний клуб «До чистих 
джерел»; 
- добровільне об’єднання «Юний 
фотоаматор»; 
- спортивні секції з футболу, 
волейболу; 
- центр дитячої дипломатії «Україна-
Польща»; 
- європейський клуб «Діалог»; 
- пошуковий загін по вивченню 
бойового шляху 308 Гвардійського 
мінометного Кременчуцько-
Олександрійського полку; 
 - музей бойової слави;  
- фольклорно-етнографічний музей; 
- навчальні кабінети; 
- лабораторії, зали та майстерні, 
перелік яких визначається 
навчальними планами та програмами 
і затверджуються наказом директора 
на кожен навчальний рік;  
- бібліотека з читальною залою;  
- редакція шкільної газети 
"Гімназичний вісник". 
IX. Реорганізація або ліквідація 
навчально-виховного комплексу 
9.1. Реорганізація і ліквідація 
навчально-виховного комплексу 
здійснюється за рішенням сесії 
Кременчуцької міської ради 
Полтавської області та в порядку, 
встановленому чинним  
законодавством. 
9.2. Передача активів одній або 
кільком неприбутковим організаціям 
відповідного виду або зарахування до 
доходу бюджету проводиться у разі 
припинення юридичної особи (у 
результаті її ліквідації, злиття, 
поділу, приєднання або 
перетворення). 

IX. Реорганізація або ліквідація 
навчально-виховного комплексу 
        9.1. Рішення про реорганізацію 
або ліквідацію навчально-виховного 
комплексу приймає засновник – 
Кременчуцька міська рада 
Полтавської області. Реорганізація 
навчально-виховного комплексу 
відбувається шляхом злиття, 
приєднання, поділу, виділення. 
Ліквідація проводиться  
ліквідаційною комісією, призначеною 
засновником, а у випадках ліквідації 
за рішенням господарського суду – 
ліквідаційною комісією, призначеною 
цим органом. 

З часу призначення 
ліквідаційної комісії до неї 
переходять повноваження щодо 
управління навчально-виховним 



комплексом. 
       9.2. Ліквідаційна комісія оцінює 
наявне майно навчально-виховного 
комплексу, виявляє його дебіторів і 
кредиторів і розраховується з ними, 
складає ліквідаційний баланс і 
представляє його засновнику.  

статут Кременчуцького навчально-виховного комплексу «Загальноосвітня 
школа І – ІІІ ступенів – позашкільний навчальний заклад» № 2 
Кременчуцької міської ради Полтавської області (додаток 5): 
абз. 4 п. 6.1. Призначення та 
звільнення заступників директора 
здійснюється за поданням директора 
з дотриманням чинного 
законодавства. Заступник директора 
також може бути звільнений з посади 
за рішенням заступника директора 
департаменту – начальника 
управління професійно-технічної, 
загальної середньої та позашкільної 
освіти Департаменту освіти 
виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради Полтавської області без 
подання директора. 

абз. 4 п. 6.1. Призначення та 
звільнення заступників директора 
здійснюється за поданням директора 
з дотриманням чинного 
законодавства. 

абз. 5 п. 6.2. Невиконання або 
неналежне виконання директором 
своїх обов’язків, зловживання 
правами, у випадку завдання 
освітньому закладу моральних або 
матеріальних збитків, може служити 
підставою для дострокового 
розірвання контракту. Контракт з 
директором крім підстав, зазначених 
в контракті та законодавстві, 
достроково може бути розірваний в 
разі відповідного подання 
піклувальної ради або рішення 
профільної постійної депутатської 
комісії Кременчуцької міської ради, 
яке підтримане міським головою. 

абз. 5 п. 6.2. Невиконання або 
неналежне виконання директором 
своїх обов’язків, зловживання 
правами, у випадку завдання 
освітньому закладу моральних або 
матеріальних збитків, може служити 
підставою для дострокового 
розірвання контракту.  

 
2. Додатки 6, 2, 4 викласти  в новій редакції (додаються). …» 
 
Поставив на голосування технічну правку. 

 



Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Сідерка Т.А.: 
«…Додати до проекту рішення № 16 «Про приведення у відповідність окремих 
загальноосвітніх  навчальних закладів до їх типів» п.4 доручити департаменту 
освіти м. Кременчука привести до впорядкування первинні юридичні 
документи та статути усіх ліцеїв та колегіумів м. Кременчука та винести на 
розгляд ради до 15.06.2017 року….» 
 
 Запропонував надати цю пропозицію як протокольне доручення 
департаменту освіти м. Кременчука. 
  

Надав протокольне доручення департаменту освіти: 
Привести до впорядкування первинні юридичні документи та статути усіх 
ліцеїв та колегіумів м. Кременчука. 
 
Малецький В.О. – міський голова  

 
Поставив на голосування пропозицію депутата Сідерки Т.А. 

 
Голосували:  «за» - 17 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 17 

( пропозиція не приймається) 
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Радикальна 
партія Олега Ляшка» 
 
 Наголосила, що профільна комісія досконало вивчала даний проект 
рішення. Підкреслила, що впорядкування первинних юридичних документів в 
закладах освіти м. Кременчука є необхідним. Потрібно підходити не вибірково 
до навчальних закладів і проводити реформування в усіх навчальних закладах 
міста найближчим часом. 
 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради , голова фракції політичної партії 
«Радикальна партія Олега Ляшка»  
 



 Підкреслив, що процес реформування є загальноукраїнським. Наголосив, 
що пропозиція депутата Сідерка Т.А. була необхідною.  
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Повідомив присутніх про листівку, яку підготували учні ЗОШ № 2 про 
підтримку створення НВК. Висвловив бажання, щодо процвітання ЗОШ № 2. 
Наголосив, що данний проект рішення потрібно підтримати. В даному проекті 
не вбачається жодна політична ознака. 
 Підкреслив, що профільна комісія запропонувала новий підхід для 
призначення керівників навчальних  учбових закладів міста. 
  
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Наголосила, що в данному проекті рішення є подвійні стандарти,  а саме 
упереджене ставлення керівників міста до директорів навчальних закладів. 
Зазначила, що потрібно було розробити один проект рішення на всі навчальні 
заклади м. Кременчука  і робити реформування влітку, після навчального року. 
 Запропонувала не підтримувати проект рішення. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» (з місця) 
 
 Наголосив, що на засіданні Президії міському голові пропонували зняти 
данний проект рішення на доопрацювання в вз’язку з судовими справами і 
винести проект рішення по всім навчальним закладам міста Кременчука. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію щодо надання слова громадським 
активістам Харченко Л.Ю. та Красовському К.В. 

 
                 Голосували:  «за» - 16 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 20 

(слово для виступу не  надано) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як  

    рішення міської ради (додається). 
    
 Голосували: «за» - 30 

  «утрималось» -3 
  «проти» - 1 
  «не голосувало» - 3 

 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
17.00 год.  
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

  (процедурне рішення прийнято) 
 

Оголошено перерву до 17.00 год.  
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі та здійснити 
сигнальну реєстрацію. Зареєструвалося 22 депутата. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 

Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 
47.СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної  
                            власності територіальної громади м. Кременчука квартир №  
                            174, 177 у будинку № 37 кварталу 278 у м. Кременчуці. 
                            Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
                            Співдоповідач: Івченко В.В. – директор КП «Квартирне  
                                                                                управління» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 22 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
48.СЛУХАЛИ: Про затвердження статуту КП «Теплоенерго» у новій редакції. 

       Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
                           Співдоповідач: Петулько Д.М. - директор КП «Теплоєнерго» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 23 
 «утрималось» - 1 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 1 
Депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 24. 
 
49.СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального підприємства  
                          «Спецсервіс-Кременчук» в новій редакції. 
                           Доповідач: Москалик І.В. –начальник УЖКГ 
                           Співдоповідач: Резніков С.В.- директор КП «Спецсервіс-              
                                                      Кременчук» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 26 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
50.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 30 вересня 2015 року «Про  
                            затвердження міської Програми «Охорона тваринного світу та   
                            регулювання чисельності безпритульних тварин в м.  
                            Кременчуці на 2016-2020 роки». 
                            Доповідач: Москалик І.В. –начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 26 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
51.СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на передачу житлового будинку № 13/9 по  
                            вул. Академіка Маслова з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на  
                            баланс об'єднання співвласників багатоквартирного будинку  
                           «МАСЛОВА 13\9». 
                           Доповідач: Москалик І.В. –начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 25 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 



 
52.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до додатку 6 рішення міської ради від  
                           22.12.2016 «Про міський бюджет на 2017 рік». 
                           Доповідає:Волощенко О.Г.–начальник управління   
                                                                            містобудування та архітектури  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 25 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
53.СЛУХАЛИ:  Про внесення доповнень та змін до рішення міської ради від  
                           30.06.2016 «про затвердження Переліку вулиць, провулків,  
                           тупиків, проїздів, площ, парків та скверів міста Кременчука зі  
                           змінами». 
                           Доповідач:Волощенко О.Г.–начальник управління  
                                                                            містобудування та архітектури 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 25 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 
 

54. СЛУХАЛИ:Про припинення права користування земельними ділянками. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Озвучив додаткові пункти: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

припинення права користування земельними ділянками» включити 
наступні пункти: 
 

8. Припинити фізичній особі-підприємцю Нежурбіді Геннадію 
Леонідовичу право користування земельною ділянкою площею 110 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:07:001:0293), для експлуатації та обслуговування 
адміністративної будівлі з надбудовою мансардного поверху, яка 
використовується в релігійних цілях, по вул. Ватутіна, 3-А, та розірвати договір 
оренди землі, зареєстрований 18.12.2013 (номер запису про інше речове право в 
Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого 
речового права – 4165817, підстава внесення запису індексний № 9725366 від 
03.01.2014) за взаємною згодою сторін, у зв’язку з відчуженням об’єкту 
нерухомого майна … 

 
9. Припинити фізичній особі-підприємцю Шиш Валентині Михайлівні 

право користування земельною ділянкою площею 22 кв.м (кадастровий 
№ 5310436500:08:003:0962), для експлуатації та обслуговування окремого 
входу до вбудованого промислового магазину по вул. Соборній, 34/32, та 
розірвати договір оренди землі, зареєстрований 27.08.2013 (номер запису про 
інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 2436065, підстава внесення запису 
індексний № 5740557 від 10.09.2013) за взаємною згодою сторін, у зв’язку з 
відчуженням об’єкту нерухомого майна … 

 
10. Припинити Кучеренко Наталії Володимирівні право користування 

земельною ділянкою площею 124 кв.м (кадастровий 
№ 5310436100:07:001:0820), для городництва по пров. Маяковського, 1/2-А 
розірвати договір оренди землі, зареєстрований 06.07.2015 (номер запису про 
інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 10324880, підстава внесення запису 
індексний № 22684256 від 08.04.2015) за взаємною згодою сторін … 

 
11. Припинити фізичній особі-підприємцю Коваленку Миколі 

Петровичу право користування земельною ділянкою площею 16 кв.м 
(кадастровий № 5310436500:08:003:0134), для експлуатації та обслуговування 
вітрини та окремого входу до приміщення магазину по вул. Соборній, 27, та 
розірвати договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів реєстрації 
державних актів на право власності на земельну ділянку та право постійного 
користування землею, договорів оренди землі 09.07.2012 за  
№ 531040004000270 за взаємною згодою сторін, у зв’язку з відчуженням 
об’єкта нерухомого майна … 

 
Голосували:  «за» - 28 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів у зв’язку з надходженням клопотань  
ТОВ «МЕДІА-ПЛЮС» щодо виключення питань з порядку денного та 
призупинення розгляду заяв № 26/10-05/823 від 23.02.2017, № 26/10-05/821 від 
23.02.2017, № 26/10-05/824 від 23.02.2017, № 26/10-05/826 від 23.02.2017 та 
ФО-П Коваленка Миколи Петровича щодо виключення питання з порядку 
денного та призупинення розгляду заяви № 26/10-05/1082 від 21.03.2017 
пропонує внести технічну правку до проекту рішення «Про припинення права 
користування земельними ділянками», а саме, виключити пункти 1, 2, 4, 5, 
11 відповідно змінивши наступну нумерацію…» 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням додатків та технічної 
правки, як рішення міської ради (додається) 
 

         Голосували:           «за»-24 
«утрималось»-0 
«проти»-0 
«не голосувало»-1 

 
55.СЛУХАЛИ: Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення  
                           проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок  
                           громадянам в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 



 
Депутати Калашник В.В. та Терещенко К.О. попросили зарахувати їх голоси 
«за», всього «за» - 27. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив додаткові пункти: 

«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в 
м. Кременчуці»  
 

включити наступні пункти з наступною зміною нумерації: 
 

1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також 
членам сімей загиблих учасників бойових дій: 

1.4. Сивоконю Віталію Анатолійовичу орієнтовною площею 0,1000 га 
для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Гайдамацькій, 33-А, як учаснику бойових 
дій… 

 
1.5. Наливайку Олександру Володимировичу орієнтовною площею 

0,1000 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Ігоря Сікорського, 48, як 
учаснику бойових дій… 

 
1.6. Джерипі Володимиру Валерійовичу орієнтовною площею 0,1000 га 

для ведення садівництва по вул. Жасміновій, 10, як учаснику бойових дій… 
 
2. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для будівництва індивідуальних гаражів: 
2.219. Ісаєву Максиму Анатолійовичу орієнтовною площею 0,0037 га 

по вул. Володимира Великого, 86, ГК-182… 
 
2.220. Копилу Дмитру Михайловичу орієнтовною площею 0,0037 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-168… 
 
2.221. Букіну Сергію Юрійовичу орієнтовною площею 0,0052 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-3… 
2.222. Котвицькому Роману Вікторовичу орієнтовною площею  

0,0054 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-41… 
 
2.223. Галагану Олександру Володимировичу орієнтовною площею 

0,0049 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-66… 
 
2.224. Бережному В’ячеславу Миколайовичу орієнтовною площею 



0,0052 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-18… 
 
2.225. Винокурову Роману Ігоровичу орієнтовною площею 0,0058 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-50… 
 
2.226. Лук`янченку Сергію Володимировичу орієнтовною площею 

0,0052 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-19… 
 
2.227. Скакуну Руслану Васильовичу орієнтовною площею 0,0052 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-9 
 
2.228. Власову Анатолію Володимировичу орієнтовною площею  

0,0052 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-61… 
 
2.229. Івлєву Сергію Івановичу орієнтовною площею 0,0065 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-38… 
 
2.230. Лазоренку Ігорю Олександровичу орієнтовною площею 0,0051 га 

по вул. Володимира Великого, 86, ГК-62… 
 
2.231. Іванову Ростиславу Івановичу орієнтовною площею 0,0045 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-75… 
 
2.232. Чередніченку Максиму Сергійовичу орієнтовною площею  

0,0052 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-27… 
 
2.233. Ралку Володимиру Олексійовичу орієнтовною площею 0,0054 га 

по вул. Володимира Великого, 86, ГК-56… 
 
2.234. Сьомці Максиму Петровичу орієнтовною площею 0,0052 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-60… 
 
2.235. Мокренку Володимиру Миколайовичу орієнтовною площею 

0,0052 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-2… 
 
2.236. Кіянцеву Ігорю Володимировичу орієнтовною площею 0,0037 га 

по вул. Володимира Великого, 86, ГК-203… 
 
2.237. Тараненку Антону Юрійовичу орієнтовною площею 0,0037 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-174… 
 
2.238. Терещенку Владиславу Михайловичу орієнтовною площею 

0,0064 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-89… 
 
2.239. Корнеті Олександру Миколайовичу орієнтовною площею  

0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-237… 
 
2.240. Чорному Миколі Вікторовичу орієнтовною площею 0,0037 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-126… 
 



2.241. Кошульку Віталію Васильовичу орієнтовною площею 0,0037 га 
по вул. Володимира Великого, 86, ГК-110 

 
2.242. Островершку Олександру Володимировичу орієнтовною 

площею 0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-132… 
 
2.243. Малегусу Андрію Богдановичу орієнтовною площею 0,0037 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-150 
 
2.244. Березі Сергію Григоровичу орієнтовною площею 0,0065 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-90… 
 
2.245. Захаржевському Андрію Геннадійовичу орієнтовною площею 

0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-118… 
 
2.246. Самарцю Антону Васильовичу орієнтовною площею 0,0037 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-171… 
 
2.247. Волошину Олександру Олександровичу орієнтовною площею 

0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-217… 
 
2.248. Рудюку Олександру Володимировичу орієнтовною площею 

0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-232… 
 
2.249. Мельничуку Сергію Валерійовичу орієнтовною площею  

0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-135… 
 
2.250. Кучеренку Миколі Володимировичу орієнтовною площею  

0,0052 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-4… 
 
2.251. Паськевичу Павлу Івановичу орієнтовною площею 0,0038 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-98, за умов: 
 
2.252. Гиренку Миколі Михайловичу орієнтовною площею 0,0056 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-53… 
2.253. Рашавцю Роману Володимировичу орієнтовною площею  

0,0038 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-97… 
 
2.254. Соколову Денису Валерійовичу орієнтовною площею 0,0092 га 

по вул. Володимира Великого, 86, ГК-48… 
 
2.255. Дятлову Олександру Володимировичу орієнтовною площею 

0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-157… 
 
2.256. Корецькому Андрію Мироновичу орієнтовною площею 0,0037 га 

по вул. Володимира Великого, 86, ГК-242… 
2.257. Сидоренку Олександру Васильовичу орієнтовною площею 

0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-114… 
 



2.258. Галаєву Сергію Сергійовичу орієнтовною площею 0,0050 га по 
вул. Володимира Великого, 86, ГК-83… 

 
2.259. Сасі Сергію Івановичу орієнтовною площею 0,0038 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-100… 
 

2.260. Пугачу Костянтину Сергійовичу орієнтовною площею 0,0057 га 
по вул. Володимира Великого, 86, ГК-51… 

 
2.261. Наталусі Роману Михайловичу орієнтовною площею 0,0056 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-54… 
 

2.262. Нечипоренку Роману Михайловичу орієнтовною площею  
0,0052 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-14… 

 

2.263. Васецькому В’ячеславу Сергійовичу орієнтовною площею 
0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-180… 

 

2.264. Топчію Віктору Васильовичу орієнтовною площею 0,0037 га по 
вул. Володимира Великого, 86, ГК-167… 

 

2.265. Лоб Андрію Олеговичу орієнтовною площею 0,0052 га по 
вул. Володимира Великого, 86, ГК-26… 

 

3. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність громадянам: 

3.1. Бєлоусову Володимиру Олександровичу орієнтовною площею 
0,0682 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Ботанічній, 18… 

 
4. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду громадянам: 
4.1. Литвин Валентині Михайлівні орієнтовною площею 0,0467 га для 

городництва по пров. Спаському, 9, в межах існуючої садиби… 
 
5. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки з наступним наданням згоди на встановлення земельних 
сервітутів громадянам, як особам, які мають спеціальні пільги: 

5.1. Андрущенко Ірині Миколаївні (ідентифікаційний номер 
2660303880) орієнтовною площею 0,0030 га для розміщення тимчасового 
гаража по пров. Героїв Бресту, в районі житлового будинку № 93, за умов:…» 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 2 
 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням додатків, як рішення 
міської ради (додається) 
 

         Голосували:           «за»-26 
«утрималось»-0 
«проти»-0 
«не голосувало»-4 

56.СЛУХАЛИ:  Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м.  
                            Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив додаткові пункти: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці»  

 

включити наступні пункти: 
 

7. Передати Пахомову Віктору Володимировичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:07:003:0815) площею 617 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Сиваському, 28… 

 

8. Передати Возному Дмитру Сергійовичу у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:07:003:0831) площею 369 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Сєрова, 2/11… 

 

9. Передати Захарченко Тетяні Анатоліївні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:09:003:0971) площею 799 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Спартаківському, 
14-А… 

 



10. Передати Соболєву Сергію Володимировичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:02:003:0775) площею 52 кв.м для 
будівництва індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, 
ГК-114… 

 

11. Передати Коновченко Раїсі Іванівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436500:14:002:0676) площею 638 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по тупику Садківському, 18… 

 

12. Передати Іващенку Дмитру Пантелійовичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:08:002:1094) площею 27 кв.м для 
будівництва індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по 
вул. Шевченка, 64-А, ГК-1… 

13. Передати Литвиненко Альоні Сергіївні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:08:002:1093) площею 46 кв.м для 
будівництва індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по  
вул. Шевченка, 64-А, ГК-3... 

 

14. Передати Лазутіну Івану Георгійовичу у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436500:09:004:0577) площею 396 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Військовому, 18… 

 

15. Передати Мельничуку Юрію Петровичу та Мельничуку Валерію 
Петровичу у спільну сумісну власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:05:002:0524) площею 831 кв.м для будівництва і обслуговування 
жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по вул. Миколи Міхновського, 6… 

 

16. Передати Білоконь Яні Володимирівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:04:004:0856) площею 755 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Цегельній, 31/24… 

 

17. Передати Лай Хань Фі та Нгуєн В’єт Ань у спільну сумісну 
власність земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:04:003:1226) 
площею 1000 кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по 
вул. Якова Петруся,42… 

 

18. Передати Кулі Ніні Гордіївні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436500:14:002:0677) площею 538 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Озерному, 2/23… 

 

19. Передати Кульбашній Світлані Олександрівні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:02:003:0774) площею 52 кв.м для 



будівництва індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, 
ГК-125… 

 

20. Передати Радченку Руслану Івановичу у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:08:002:1095) площею 37 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Шевченка, 64-А, ГК-2… 

 

21. Передати Кривобоку Сергію Григоровичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:02:003:0771) площею 52 кв.м для 
будівництва індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, 
ГК-130… 

 

22. Передати Олійнику Івану Миколайовичу у власність  
земельну ділянку (кадастровий номер 5310436500:12:004:0619) площею 949 
кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по  
вул. Республіканській, 29… 

 

23. Передати Островській Альбіні Олександрівні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:04:004:0857) площею 507 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по  
пров. Василя Стефаника, 35… 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням додатків, як рішення 
міської ради (додається) 
 

         Голосували:           «за»-28 
«утрималось»-0 
«проти»-0 
«не голосувало»-2 

 
57.СЛУХАЛИ:  Про надання та відмову в наданні дозволу на розроблення  
                            технічних документацій із землеустрою щодо встановлення  
                           (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)  
                           юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 



 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив додаткові пункти: 

 «…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання та відмову в наданні дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та фізичним особам 
в м. Кременчуці» включити додатково наступні підпункти: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.8. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» площею 117 кв.м для експлуатації та 
обслуговування ЗТП-223 по вул. Редутній, в районі будинку № 10… 

 
1.9. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» площею 75 кв.м для експлуатації та 
обслуговування ЗТП-151, яка розташована на захід від будинку культури 
«Кредмаш»… 

 
1.10. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» площею 108 кв.м для експлуатації та 
обслуговування ЗТП-23 по вул. Переяславській, на території пожежного депо... 

 
1.11. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» площею 44 кв.м для експлуатації та 
обслуговування КТП – 144 по пров. Кохнівському, в районі будинку № 20/5… 

 
1.12. Фізичній особі-підприємцю Довбні Володимиру Олександровичу 

площею 520 кв.м для будівництва магазину з кафетерійним відділом по  
вул. Республіканській, в районі будинку № 81… 

1.13. ТРОЇЦЬКІЙ УКРАЇНСЬКІЙ ПРАВОСЛАВНІЙ ЦЕРКВІ 
площею 3004 кв.м (в межах існуючої земельної ділянки, що надавалась на 
умовах тимчасового довгострокового користування) для експлуатації та 
обслуговування храму та церковних споруд по просп. Свободи, 9… 

 



1.14. Грабовській Галині Іванівні площею 236 кв.м для експлуатації та 
обслуговування житлового будинку (код КВЦПЗ В 02.07) по  
пров. Льва Толстого, 36-А…» 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням додатків, як рішення 
міської ради (додається) 
 

         Голосували:           «за»-28 
«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-1 

 
58.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із  
                           землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
                          Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив додаткові пункти: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці» включити додатково наступні 
підпункти: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо інвентаризації земель: 
1.2. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«КРЕМЕНЧУЦЬКИЙ ЗАВОД БУДІВЕЛЬНОЇ ТЕХНІКИ» для проведення 
інвентаризації земельної ділянки площею 2461 кв.м для експлуатації та 
обслуговування цілісного майнового комплексу по вул. Свіштовській, 9… 



 
1.3. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«КРЕМЕНЧУЦЬКИЙ ЗАВОД БУДІВЕЛЬНОЇ ТЕХНІКИ» для проведення 
інвентаризації земельної ділянки площею 18245 кв.м для експлуатації та 
обслуговування цілісного майнового комплексу по вул. Свіштовській, 9… 

 
1.4. ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «СВІТЛОДІН» для проведення 

інвентаризації земельних ділянок площею 4711 кв.м та площею 1600 кв.м, з 
урахуванням меж суміжних землекористувачів, для експлуатації та 
обслуговування будівель та споруд ринку «Універсальний» по  
вул. Володимира Великого, 60…» 

 
             Голосували:       «за»-29 

«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію комісії: 
«Постійна депутатська комісія (30.03.2017) з питань бюджету, фінансів, 
соціально –економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії 
Плеску О.В.) запропонувала: 

- включити пункт 1 щодо надання дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо інвентаризації землі ТВОРЧІЙ 
СПІЛЦІ «КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА ОРГАНІЗАЦІЯ НАЦІОНАЛЬНОЇ 
СПІЛКИ ХУДОЖНИКІВ УКРАЇНИ…» 

 
       Голосували:    «за»-28 

«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-1 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням додатків та 
пропозицій, як рішення міської ради (додається) 
 

         Голосували:           «за»-27 
«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-3 

 
59.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування  
                            в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  



                                                                          ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив додаткові пункти: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
5. Внести зміни в пункт 3 рішення Кременчуцької міської ради від 

31.05.2016 року «Про надання згоди на поділ та об’єднання земельних ділянок, 
в м. Кременчуці» щодо згоди на поділ фізичній особі-підприємцю Хавер 
Валентині Григорівні земельної ділянки для експлуатації та обслуговування 
адміністративної будівлі по вул. Академіка Маслова, 1-А, а саме: 

- кадастровий номер читати «(кадастровий № 5310436100:08:005:0545)». 
 

6. У зв’язку з ухиленням від укладення договору оренди землі внести 
зміни в пункт 6 рішення Кременчуцької міської ради від 24.12.2013 року «Про 
надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» щодо надання в оренду фізичній особі-підприємцю 
Малишеву Денису Олександровичу земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування міні-магазину по пров. Героїв Бреста, 38-А, з урахуванням 
змін, внесених пунктом 30 рішення Кременчуцької міської ради від 23.12.2014 
року «Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради», а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 
04.10.2017»… 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням додатків, як рішення 
міської ради (додається) 
 

         Голосували:           «за»-29 



«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-2 

 
60.СЛУХАЛИ: Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо  
                           поділу та об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив додаткові пункти: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об’єднання земельних ділянок в м. Кременчуці», включити додатково 
наступний пункт: 

 

2. Погодити фізичній особі-підприємцю Хавер Валентині Григорівні 
технічну документацію із землеустрою щодо поділу земельної ділянки площею 
192 кв.м (кадастровий № 5310436100:08:005:0545), для експлуатації та 
обслуговування адміністративної будівлі по вул. Академіка Маслова, 1-А на дві 
земельні ділянки: 

- земельна ділянка № 1 – площею 183 кв.м для надання в оренду для 
експлуатації та обслуговування адміністративної будівлі; 

- земельна ділянка № 2 – площею 9 кв.м, яка передбачається для 
зарахування до земель запасу Кременчуцької міської ради….» 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням додатків, як рішення 
міської ради (додається) 
 



         Голосували:           «за»-29 
«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-2 

 
61.СЛУХАЛИ: Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в  
                           оренду в м. Кременчуці. 
                          Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних                                                                       
                                                                         ресурсів 
 

             (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив додаткові пункти: 

«…Управління земельних ресурсів пропонують до проекту рішення «Про 
надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 
 

11. Передати фізичній особі-підприємцю Тарашу Василю Антоновичу 
в оренду терміном на сорок дев’ять років земельну ділянку площею 110 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:07:001:0293) для експлуатації та обслуговування 
адміністративної будівлі з надбудовою мансардного поверху (код КВЦПЗ  
В 03.13) по вул. Ватутіна, 3-А… 

 

12. Передати фізичній особі-підприємцю Шишу Валерію 
Миколайовичу в оренду терміном на сорок дев’ять років земельну ділянку 
площею 22 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:0962) для експлуатації та 
обслуговування окремого входу до вбудованого промислового магазину (код 
КВЦПЗ В 03.07) по вул. Соборній, 34/32… 

 

13. … Передати Публічному акціонерному товариству «АвтоКрАЗ» в 
оренду строком на один рік земельну ділянку площею 8329 кв.м (кадастровий 
№ 5310436100:07:001:0667) для експлуатації та обслуговування комплексу 
нежитлових будівель та пральні (Землі підприємств іншої промисловості) по 
вул. Вадима Бойка, 9… 

 



14. … Передати фізичній особі-підприємцю Журавель Тетяні 
Анатоліївні в оренду строком на один рік земельну ділянку площею 98 кв.м 
(кадастровий № 5310436500:14:002:0194) для експлуатації та обслуговування 
нежитлового приміщення (Землі роздрібної торгівлі та комерційних послуг) по 
набережній Лейтенанта Дніпрова, 82-Б… 

 

15. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в оренду строком на сорок дев’ять років земельну 
ділянку площею 36 кв.м (кадастровий № 5310436500:09:003:0973) для 
будівництва та обслуговування КТП-303 (код КВЦПЗ J 14.02) в районі 
житлового будинку № 28-А по пров. Шишкіна… 

 

16. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в оренду строком на сорок дев’ять років земельну 
ділянку площею 25 кв.м (кадастровий № 5310436500:12:003:0562) для 
будівництва та обслуговування розвантажувального КТП-598А (код КВЦПЗ  
J 14.02) по вул. Дніпровській, в районі житлового будинку №29/16  
(вул. Академіка Герасимовича)… 

 

17. Передати фізичній особі-підприємцю Декань Людмилі Анатоліївні 
в оренду терміном на один рік земельну ділянку площею 16 кв.м (кадастровий 
№ 5310436500:08:003:0134) для експлуатації та обслуговування вітрини та 
окремого входу до приміщення магазину (Землі комерційного використання) по 
вул. Соборній, 27… 

 

18. … Передати фізичній особі-підприємцю Гавриленку Сергію 
Олександровичу в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку 
площею 28 кв.м (кадастровий № 5310436100:08:005:0429) для експлуатації та 
обслуговування окремого входу та прибудови до вбудовано-прибудованого 
магазину непродовольчих товарів, що використовується як агенція 
нерухомості, (код КВЦПЗ В 03.09) по вул. Перемоги, 20… 

 

19. … Передати Публічному акціонерному товариству 
«Кременчуцький річковий порт» в оренду строком на п'ятнадцять років 
земельну ділянку площею 739 кв.м (кадастровий № 5310436500:10:002:0072) 
для експлуатації та обслуговування частини будівлі гаража (код КВЦПЗ  
J 12.03) по вул. Флотській, 2… 

 

20. … Передати Публічному акціонерному товариству 
«Кременчуцький річковий порт» в оренду строком на п'ятнадцять років 
земельну ділянку площею 2200 кв.м (кадастровий № 5310436500:10:002:0071) 
для експлуатації та обслуговування будівель побутових приміщень та будівлі 
гаражів (код КВЦПЗ J 12.03) по вул. Флотській, 2… 
 

21. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ТОРГІВЕЛЬНО-ВИРОБНИЧА ФІРМА 
ТЕХНОХОЛОД» в оренду терміном на п'ятнадцять років земельну ділянку 
площею 1046 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:1022) для закінчення 



реконструкції гаражів з розширенням, складів під магазин продовольчих 
товарів та торгово-виставкового залу з прибудовою та влаштуванням окремих 
входів (код КВЦПЗ В 03.07) по вул. Майора Борищака, 16-А… 
 

22. … Передати фізичній особі-підприємцю Скогарєву Олегу 
Юрійовичу в оренду строком на один рік земельну ділянку площею 1477 кв.м 
(кадастровий № 5310436500:12:002:0471) для експлуатації та обслуговування 
нежитлової будівлі (код КВЦПЗ В 03.07) по пров. Петра Ракітіна, 19-А…» 
 

Голосували:                   «за»-27 
«утрималось»-0 
«проти»-1 
«не голосувало»-5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів у зв’язку з надходженням клопотань  
ТОВ «СА-ФАРМАЦІЯ» щодо виключення питань з порядку денного та 
призупинення розгляду заяв № 26/10-03/830 від 23.02.2017, № 26/10-03/827 від 
23.02.2017, № 26/10-03/829 від 23.02.2017, № 26/10-03/828 від 23.02.2017 та 
ФО-П Декань Людмили Анатоліївни щодо виключення питання з порядку 
денного та призупинення розгляду заяви № 26/10-03/1081 від 21.03.2017 
пропонує внести технічну правку до проекту рішення «Про надання, 
вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в м. Кременчуці», а 
саме, виключити пункти 1, 2, 4, 5, 17 відповідно змінивши наступну 
нумерацію….» 
 

Голосували:                   «за»-30 
«утрималось»-0 
«проти»-1 
«не голосувало»-2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію депутата Терещенко К.О.: 
«…Прошу п.21 питання 31 порядку денного ХХ сесії міської ради VІІ 
скликання знаяти на доопрацювання…» 

 
Голосували:                   «за»-31 

«утрималось»-0 
«проти»-0 
«не голосувало»-2 

 
Малецький В.О. – міський голова 



 
 Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.: 
«…п.10 питання 31 «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці», а саме: 

- передати ТОВ «ЕЛЕКТРОПРИЛАД» в оренду строком на 25 років 
земельну ділянку площею 3660 кв.м. для експлуатації та обслуговування 
цілісного майнового комплексу по вул. Переяславській, 55 – А» зняти на 
доопрацювання…» 

 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Надала пояснення щодо своєї пропозиції. Навела аргументи за 
результатами вивчених матеріалів. Підкреслила, що управління земельних 
ресурсів не надало їй можливості повністю ознайомитись з усіма документами 
по вищезазначеному пункту питання 31. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК 
ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» (з місця) 
 
 Надав роз’яснення по п 10 питання 31 «Про надання, вилучення та 
оформлення земельних ділянок в оренду в м. Кременчуці». Зазначив, що ніяких 
підстав, для зняття данного пункту на доопрацювання не має. 
 
Безверха І.О. – начальник  управління земельних ресурсів 
  

Надала роз’яснення, щодо орендної плати за використання земельної 
ділянки по вул. Переяславській, 55-А. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М.: 
 

Голосували:                   «за»-5 
«утрималось»-0 
«проти»-5 
«не голосувало»-23 

(поіменне голосування) 
(пропозиція не приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію щодо надання слова громадському 
активісту Красовському К.В.: 

 
                 Голосували:  «за» - 11 



«утрималось» - 3 
«проти» - 5 
«не голосувало» - 15 

(слово для виступу не надано) 
 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням додатків та 
пропозицій, як рішення міської ради (додається) 
 

         Голосували:           «за»-31 
«утрималось»-1 
«проти»-1 
«не голосувало»-0 

 
62.СЛУХАЛИ: Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди  
                           земельних ділянок. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних                      
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив додаткові пункти: 
 «…Управління земельних ресурсів у зв’язку з надходженням клопотання  
Литвинової Світлани Євгеніївни № 26/10-03/2662 від 03.04.2017 щодо зняття з 
розгляду заяви № 26/10-03/2662 від 27.09.2016 пропонує внести технічну 
правку до проекту рішення «Про поновлення та відмову в поновленні 
договорів оренди земельних ділянок», а саме: виключити пункт 21 відповідно 
змінивши наступну нумерацію….» 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (з місця) 
 
 Зауважила, що Литвинову С.Є. не запросили на засідання постійної 
депутатської комісії та не провели виїздне засідання для з’ясування усіх 
обставин. 
 



Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК 
ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» (з місця) 
 
 Зазначив, що земельна ділянка вже 10 років стоїть занедбана та 
неприбрана, а це є центральна вулиця міста. Підкреслив, що депутати міста 
повинні дбати про земельні ділянки. Наголосив, що договрі оренди по данній 
земльній ділянці продовжувати не треба. 
 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Надав пояснення, щодо дій гр. Литвинової С.Є. Наголосив, що гр. 
Литвинова С.Є. регулярно сплачує оренду за землю. Закликав не постішати 
забирати земельну ділянку, а детально вивчити усю документацію.  
Запропонував гр. Литвиновій С.Є. привести територію земельної ділянки в 
належний санітарний стан. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що в залі присутня не гр. Литвинова С.Є. а її представник – 
Намейко Н.В. 
 
Намейко Н.В. – представник гр. Литвинової С.Є. 
 
 Запевнила міського голову і депутатів міської ради про приведення 
території земельної ділянки в належний санітарний стан до 10.04.2017 року. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Наголосив, що в майбутньому таких ситуацій буде ще більше. Висловив 
позицію, що відмовляти в оренді земельної ділянки не можно, але потрібно 
орендарям вказувати більш конкретно, коли буде забудова на земельній 
ділянці. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК 
ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» (з місця) 
 
 Наголосив, що якщо людина бере земельну ділянку в оренду на ній 
потрібно будувати, якщо не має можливості будувати – ділянку потрібно 
повертати. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



Озвучив додаткові пункти: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних ділянок» 
включити додатково наступні пункти з наступною зміною нумерації: 

 

8. Поновити договір оренди землі, зареєстрований 03.02.2014 (номер 
запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме 
майно про реєстрацію іншого речового права – 4595132, підстава внесення 
запису індексний № 10718394 від 07.02.2014), шляхом укладення додаткової 
угоди до договору оренди землі з 03.02.2017 строком на п'ятнадцять років, з 
дати державної реєстрації змін до зареєстрованого права оренди земельної 
ділянки, укладений між Кременчуцькою міською радою та Визвілком Юрієм 
Арсентійовичем, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебувала 
земельна ділянка площею 54 кв.м (кадастровий номер 5310436500:08:003:0489) 
для експлуатації та обслуговування побутового павільйону (літ. А) в комплексі 
з зупинкою громадського транспорту «Станція юних техніків» (код КВЦПЗ  
В 03.13) по вул. Троїцькій… 

 
9. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 23.04.2017 строком на п'ятнадцять років, з дати державної реєстрації 
змін до зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований у книзі записів реєстрації державних актів на право власності 
на земельну ділянку та на право постійного користування землею, договорів 
оренди землі від 23.04.2012 за № 53104000400185 (номер запису про інше 
речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 18672015, підстава внесення запису 
індексний № 33530305 від 24.01.2017), укладений між Кременчуцькою міською 
радою та фізичною особою-підприємцем Масалітіною Нелею Миколаївною, 
зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка 
площею 268 кв.м (кадастровий номер 5310436500:09:004:0164) для експлуатації 
та обслуговування будівлі магазину (код КВЦПЗ В 03.07) по вул. Велика 
набережна, 47-В… 

 
10. Поновити договір оренди землі, зареєстрований 03.02.2014 (номер 

запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме 
майно про реєстрацію іншого речового права – 4597631, підстава внесення 
запису індексний № 10722826 від 07.02.2014), шляхом укладення додаткової 
угоди до договору оренди землі з 03.02.2016 строком на три роки, з дати 
державної реєстрації змін до зареєстрованого права оренди земельної ділянки, 
укладений між Кременчуцькою міською радою та Зовнішньо-торгівельним 
колективним підприємством «Граніт», зі зміною умов, на підставі якого у 
користуванні перебувала земельна ділянка площею 2597 кв.м (кадастровий 
номер 5310436100:04:001:0110) для будівництва торгово-офісної будівлі (код 
КВЦПЗ В 03.07) по вул. Київській, в районі автозаправної станції… 

 



11. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 
землі з 01.04.2017 строком на сорок дев’ять років, з дати державної реєстрації 
змін до зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований у книзі записів реєстрації державних актів на право власності 
на земельну ділянку та на право постійного користування землею, договорів 
оренди землі від 09.10.2012 за № 531040004000428 (номер запису про інше 
речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 6872055, підстава внесення запису 
індексний № 15538327 від 03.09.2014), укладений між Кременчуцькою міською 
радою та фізичною особою-підприємцем Микитенком Олегом 
Володимировичем, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні 
перебувала земельна ділянка площею 11192 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:05:002:0106) для експлуатації та обслуговування виробничо-
технічної бази по ремонту вантажних автомобілів (код КВЦПЗ J 12.04) по  
вул. Василя Симоненка, 1-Л… 
 

19. Відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-підприємцем 
Сафоновим Андрієм Олександровичем, на підставі якого у користуванні 
перебувала земельна ділянка площею 740 кв.м (кадастровий номер 
5310436500:10:001:0170) для будівництва автосервісного центру по 
обслуговуванню автомобілів (код КВЦПЗ В 03.07) по вул. Салганній, в районі 
ТОВ ВКП «Котлогаз», у зв’язку з невиконанням умов договору оренди землі, 
зареєстрованого 05.11.2015 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 11946841, підстава внесення запису індексний № 25946236 від 07.11.2015), в 
частині недотримання умов використання земельної ділянки – для будівництва 
автосервісного центру по обслуговуванню автомобілів (код КВЦПЗ В 03.07) 
протягом трьох років підряд згідно вимог статті 416 Цивільного кодексу 
України, та відсутністю письмового повідомлення про поновлення договору 
оренди землі з проектом додаткової угоди не пізніше ніж за 60 днів до 
закінчення строку його дії, передбаченого договором оренди землі, чим 
порушено вимоги статті 33 Закону України «Про оренду землі» щодо 
переважного права орендаря перед іншими особами на укладення договору 
оренди землі на новий строк (поновлення договору оренди землі)… 

 
20. Відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 

Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-підприємцем 
Живолупом Станіславом Анатолійовичем на підставі якого у користуванні 
перебувала земельна ділянка площею 750 кв.м (кадастровий номер 
5310436500:10:001:0171) для будівництва сауни (код КВЦПЗ В 03.07) по  
вул. Салганній, в районі ТОВ ВКП «Котлогаз», у зв’язку з невиконанням умов 
договору оренди землі, зареєстрованого 05.11.2015 (номер запису про інше 
речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 



реєстрацію іншого речового права – 11986041, підстава внесення запису 
індексний № 26022812 від 10.11.2015), в частині недотримання умов 
використання земельної ділянки – для будівництва сауни (код КВЦПЗ В 03.07) 
протягом трьох років підряд згідно вимог статті 416 Цивільного кодексу 
України, та відсутністю письмового повідомлення про поновлення договору 
оренди землі з проектом додаткової угоди не пізніше ніж за 60 днів до 
закінчення строку його дії, передбаченого договором оренди землі, чим 
порушено вимоги статті 33 Закону України «Про оренду землі» щодо 
переважного права орендаря перед іншими особами на укладення договору 
оренди землі на новий строк (поновлення договору оренди землі)… 

 
21. Відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 

Кременчуцькою міською радою та Литвиновою Світланою Євгеніївною на 
підставі якого у користуванні перебувала земельна ділянка площею 672 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:08:003:0751) для будівництва двоповерхової 
будівлі промтоварного магазину (землі роздрібної торгівлі та комерційних 
послуг) по вул. Гагаріна, в районі будинку № 9, у зв’язку з невиконанням умов 
договору оренди землі, зареєстрованого у книзі записів реєстрації державних 
актів на право власності на земельну ділянку та на право постійного 
користування землею, договорів оренди землі 23.01.2009 за № 040954800005, в 
частині дотримання умов використання земельної ділянки – для будівництва 
двоповерхової будівлі промтоварного магазину (землі роздрібної торгівлі та 
комерційних послуг), відсутністю діючих дозвільних документів на 
будівництво об’єкта нерухомого майна, та невикористанням земельної ділянки 
для забудови протягом трьох років підряд згідно статті 416 Цивільного кодексу 
України, чим порушено вимоги статті 33 Закону України «Про оренду землі» 
щодо переважного права орендаря перед іншими особами на укладення 
договору оренди землі на новий строк (поновлення договору оренди землі)…» 
 
  

Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів у зв’язку з надходженням клопотань  
ФО-П Сафонова Андрія Олександровича щодо зняття з розгляду заяви  
№ 26/10-03/3641 від 22.12.2016 та ФО-П Живолупа Станіслава Анатолійовича 
щодо зняття з розгляду заяви № 26/10-03/3642 від 22.12.2016 пропонує внести 
технічну правку до проекту рішення «Про поновлення та відмову в 
поновленні договорів оренди земельних ділянок», а саме: виключити пункти 
19 та 20 відповідно змінивши наступну нумерацію….» 



 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів у зв’язку з надходженням клопотання  
Литвинової Світлани Євгеніївни № 26/10-03/2662 від 03.04.2017 щодо зняття з 
розгляду заяви № 26/10-03/2662 від 27.09.2016 пропонує внести технічну 
правку до проекту рішення «Про поновлення та відмову в поновленні 
договорів оренди земельних ділянок», а саме: виключити пункт 21 відповідно 
змінивши наступну нумерацію….» 
  

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням додатків та 
пропозицій, як рішення міської ради (додається) 
 

         Голосували:           «за»-25 
«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-6 

Депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 26. 
  
Малецький В.О. – міський голова. 
 
Поставив на голосування пропозицію щодо продовження роботи сесії до 
20.00. 
 
                                Голосували:         «за»-29 

 «утрималось»-0 
 «проти»-0 
 «не голосувало»-4 

          (процедурне рішення прийнято) 
 
63.СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у  
                            м. Кременчуці. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних   
                                                                         ресурсів 



(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:рішення прийнято в цілому, як рішення міської ради (додається) 
 

                  Голосували:  «за»-25 
«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-6 

Депутат Плескун О.В. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 26. 
 
64.СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області до Верховної Ради України та Міністерства  
                           Фінансів України. 
                           Доповідач: Калашник О.В. – депутат міської ради від фракції  
                                                                             «Батьківщина»  

(доповідь не заслуховувалась) 
(проект рішення технічно опрацьовано)                            

 
ВИРІШИЛИ:рішення прийнято в цілому, як рішення міської ради (додається) 
 

                  Голосували:  «за»-25 
«утрималось»-0 
«проти»-1 
«не голосувало»-6 

 
65.СЛУХАЛИ:  Про відмову в наданні дозволу на розроблення проектів  
                            землеустрою щодо відведення земельних ділянок в  
                           м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних            
                                                                           ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:рішення прийнято в цілому, як рішення міської ради (додається) 
 

                  Голосували:  «за»-23 
«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-7 

Депутат Шибашов В.В. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 24. 
 
66.СЛУХАЛИ: Про надання та відмову в наданні згоди на поділ та об'єднання  
                           земельних ділянок в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 



 
ВИРІШИЛИ:рішення прийнято в цілому, як рішення міської ради (додається) 
 

                  Голосували:  «за»-25 
«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-6 

 
67.СЛУХАЛИ: Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в  
                           оренду громадянам в м. Кременчуці. 
                                      Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:рішення прийнято в цілому, як рішення міської ради (додається) 
 

                  Голосували:  «за»-24 
«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-7 

 
68.СЛУХАЛИ: Про надання земельних ділянок в постійне користування в м.  
                           Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:рішення прийнято в цілому, як рішення міської ради (додається) 
 

                  Голосували:  «за»-24 
«утрималось»-1 
«проти»-0 
«не голосувало»-7 

 
69.СЛУХАЛИ: Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м.  
                           Кременчуці. 
                          Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:рішення прийнято в цілому, як рішення міської ради (додається) 
 

                  Голосували:  «за»-25 
«утрималось»-1 
«проти»-0 



«не голосувало»-5 
 
70.СЛУХАЛИ: Про поновлення договору оренди землі в м. Кременчуці. 
 
                          Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК 
ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» (з місця) 
 
 Зазначив, що земельна ділянка була виділена п. Мельник Т.М. для 
розміщення на ній малих архітектурних форм. Але протягом певного часу вона 
отримала дозвіл на будівництво та збудувала по вул. Бойко , 7 об’єкт 
нерухомого майна та подала відповідну декларацію про прийняття цього 
об’єкту в експлуатацію. 

Наголосив, що ДБК не побачив в документах , що договір оренди 
земельної ділянки не передбачав  будівництва на цій ділянці нерухомого майна. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (з місця) 
 
 Зачитала мотивуючу частину проекту рішення. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК 
ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» (з місця) 
 
 Нагадав депутатам, що відповідно до рішення суду міська рада 
звернулася до п. Мельник Т.М. з позовом про те, щоб усунути перешкоди в 
користуванні земельною ділянкою, оскільки міська рада вважала, що об’єкти 
нерухомого майна розташовані на вул. Бойко, 7 незаконно. Рішенням суду не 
було зобов’язано міську раду прийняти те чи інше рішення. Тому зараз 
депутати самостійно можуть вирішити чи повинні вони узаконювати незаконне 
будівництво на земельній ділянці. Суд вважає, що там не має порушень, але 
депутатський корпус може дати свою оцінку. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 (з місця) 
 
 Зазначив, що забудову по вул. Бойко , 7 знести вже не можно, тому  
потрібно надати можливість підприємству працювати та власнику сплачувати 
податки в бюджет міста. Запропонував підтримати проект рішення. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому. 
 

                  Голосували:  «за» - 11 



«утрималось» - 1 
«проти» -7 
«не голосувало» - 7 

(поіменне голосування) 
71.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення  Кременчуцької міської ради від  
                            24 листопада 2009 року «Про затвердження технічної  
                            документації з нормативної грошової оцінки земель  
                            м. Кременчука Полтавської області» 
                            Доповідач: Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції  
                                                                         «Батьківщина»  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що даний проект рішення підготовлений для підприємців, які 
має недобудовані об’єкти та хочуть продовжувати будівництво. Зважаючи на 
зміни в законодавсті, підприємці вимущені платити в 4-5 разів більше за свої 
земельні ділянки. Це проект рішення надасть підприємствам можливість 
будуватися, але зменшить надходження в бюджет міста, але це стимулювання 
інфраструктури міста.  
 Наголосив, що данний проект рішення не був оприлюднений за 20 днів 
відповідно до чинного законодавства, що може викликати судове оскарження 
рішення.  
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина»  
 
 Зазначив, що даний проект рішення є важливим для підприємців – 
будівельників. Запропонував, розглянути проект рішення на травневій сесії. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна (з місця) 
 
 Наголосила,  що підтримує даний проект рішення, але хотіла б 
ознайомить з ним заздалегідь.  
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» (з місця) 
 
 Наголосив, що данний проект рішення є важливим для підприємців. 
Запропонував доопрацювати дане питання та винести на наступне пленарне 
засідання ради. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» (з місця) 
 
 Наголосив, що потрібно доопрацювати цей проект рішення, врахувати всі 
деталі. 
 



Малецький В.О. –міський голова 
 
 Запропонував зняти проект рішення на доопрацювання. 
 
ВИРІШИЛИ: зняти проект рішення на доопрацювання . 
 

                  Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 1 
«проти» -0 
«не голосувало» - 3 

  
 
72. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                              Полтавської області від 25 жовтня 2016 року «Про  
                              затвердження списку присяжних в м. Кременчуці». 
                              Доповідач: Багмет Г.С. – начальник відділу з питань  
                                                                          внутрішньої політики                                  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому, як рішення міської ради (додається) 
 

                  Голосували:  «за»-25 
«утрималось»-0 
«проти»-0 
«не голосувало»-3 

 
73.Різне. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Об’єднання 
САМОПОМІЧ» (з місця) 

 
Висловила думку щодо пропозицій мешканців стосовно ліквідації 

стоянок автотранспорту під під’їздами, оновлення стану та освітлення 
пішохідних переходів. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
             

Висловив свою точку зору з приводу  дисципліни під час пленарних 
засідань та поведінки громадських   активістів. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 



Довів до відома інформацію про відповіді на звернення  Кременчуцької 
міської ради, що розміщені на сайті міської ради, про розміщення інформацій 
на запити та звернення депутатів. Нагодав депутатам про заповнення  е-
декларацій.  
Васильченко Л.В. – мешканець м.Кременчука 
 

Довід до депутатів та громади думку про лінгвоцит української мови в 
місті, обговорення і потім подальше затвердження тарифів на ексвитрати  
згідно з законом, створення територіальних управительств на базі управляючих 
компаній, встановлення якісних пам’ятників у  місті. 
 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст 
 

Висловив свою точку зору щодо питань № 1, № 2, № 16 порядку  денного, 
про нинішній склад  виконавчого комітету та включення до нього 
представників - учасників АТО, функціонування торгової  мережі «Маркетопт». 
 
Терещенко К.О.(вдруге) – депутат міської ради від фракції «Опозиційний 
блок» (з місця) 
 

Звернувся до Харченка Л.Ю. про  діяльність депутата на окрузі. 
 
Красовський К.В. – громадський активіст, ВО «Свобода» 
 

Висловився щодо норм споживання води, витрачених коштів  на ремонт 
ЗОШ № 2 та  результати  рішення Шевченківського суду.  
 
Савченко О.В. - громадський діяч  м.Кременчука, голова Кременчуцької 
міської організації політичної партії  «Патріот» 
 

Висловився щодо зауважень депутата Терещенка К.О., про пам’ятник  
комсомольцям та про  непритягнення  до відповідальності після вже 3-ї річниці 
Революції Гідності. 
 
Мірошниченко Світлана – мешканка м.Кременчука (Ревівка) 
 

Озвучила свою точку зору щодо підтримки та проведеня ремонтних  
робіт  в ЗОШ № 2.  
 
Мірошниченко Костянтин – керівник ГО «Авто Майдан Кременчук», 
керівник   ТОВ «Автоекспресплюс» 
 

Висловив свої побажання щодо виконання ремонтних робіт належним 
чином, кронування дерев на дамбі, можливість існування велодоріжок, якісне 



будівництво доріг, перенесення розділу «Різне» на початок сесії та проведення 
позапланових звітів депутатів. 
 
Іванян Г.М.  – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» (з місця) 

Озвучив свою точку зору щодо  необхідність гарантій  будівництва нових 
доріг. 
             
Трофименко В.І. – громадська активістка  м.Кременчука 
 

Озвучила свою позицію щодо оформлення місця поховання Героїв 
України  шляхом встановлення арки «Алея Слави» та Державного Прапора 
України біля могили Героя України  Ігоря Сердюка. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував про дату наступної сесії Кременчуцької міської ради, що 
відбудеться  11 травня 2017 року. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 
 
 
 
 
 
 


